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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:

Resnica o zadolženosti občine• 

jože kveder, dobitnik občinske plakete• 

tuštanjčanom čestitke za dvajseti prvi maj• 

Pomladni koncert Pihalne godbe Moravče• 



Obvestila

Društvo upokojencev Moravče  

SPOROČA, DA JE BIL ZARADI NAPOVEDI 
SLABIH VREMENSKIGH POGOJEV 
SPREMENJEN DATUM SREČANJA.

vabi
članice in člane v v četrtek, 6. 6. 2013 ob 15. uri na 
četrto srečanje pri LOVSKI KOČI, ob cesti Moravče – 
Podstran na zanimivo popoldne pa tudi nekaj za pod 
zob se bo našlo.
Istega dne vabijo tudi na kratek in nezahteven pohod, 
ki se bo pričel ob 12. uri na relaciji od Lovske Koče do 
Mohorja in nazaj. 
Veljajo prijave za prejšnji termin. Tisti, ki ste se mogoče 
pozabili prijaviti, lahko sedaj to še storite.

Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE
vabi

v ponedeljek, 24. junija 2013 
ob 21. uri na osrednjo kulturno 
prireditev v počastitev dneva 

državnosti v središču Moravč. 
V programu bodo sodelovali:

Piha• lna godba Moravče,
v skupni točki Folklorna skupina DU Mo-• 
ravče in otroška folklorna skupina OŠ in 
TD,
Tamburaški orkester Vrhpolje,• 
Grajski oktet,• 
in drugi.• 

Slavnostni govornik bo župan Martin 
Rebolj. 

Po prireditvi bo zabava pred Gasilskim 
domom z ansamblom Svetlin.

Za hrano in pijačo ter veselo vzdušje bo 
poskrbljeno.

Vstop bo prost

Vljudno vabljeni!

Društvo upokojencev Moravče
v a b i

članice - pohodnice in člane - pohodnike v četrtek, 
13. junija 2013 na Veliko planino. Avtobus bo od-
peljal ob 8. uri iz avtobusne postaje v Moravčah.
Vabimo vse članice in člane, ki so se v letu 2012 in 
2013 udeleževali pohodov. Obvezna je pohodniška 
oprema.

Vljudno vabljeni!

VABILO K SODELOVANJU NA
35. KMEČKEM PRAZNIKU V MORAVČAH

V nedeljo 28.7.2013 člani Društva 
podeželske mladine Moravče prirejamo 

tradicionalni 35. Kmečki praznik v 
Moravčah. Po petih letih pa v sklopu 

Kmečkega praznika organiziramo tudi 
povorko kmečkih del in običajev.

V povorki kmečkih del in običajev se kot 
navadno posamezne skupine predstavijo z 

najrazličnejšimi opravili, ki so jih poznali naši 
starši, stari starši ali pa tudi mi sami. Skupine se 
lahko predstavijo na vozu, s konjsko vprego ali 

pa kar peš.

Zato vas vabimo, da se udeležite naše povorke v 
čim večjem številu in nam pomagate pri obuja-
nju običajev. Vsak udeleženec povorke bo prejel 
bon za hrano in pijačo, ki ga seveda unovči na 
naši veselici z ansamblom Gorenjski kvintet. 

Za prijavo skupine in vse informacije pokličite 
na telefon 031/457-585 (Marko Cerar)

VABILO
KD GRAJSKI OKTET

vas ob prehodu v tople poletne mesece vabi na
KONCERT DALMATINSKE GLASBE, 

ki bo v 
petek, 31. maja 2013, ob 20:30 uri 

v atriju gradu Tuštanj (Moravška dolina). 
 
Gostje koncerta bodo: ženska klapa A CAPPELLA in 
tamburaši KUD Vrhpolje.
 
V primeru dežja bo koncert v kulturnem domu 
Moravče. 
Vstopnice v znesku 11 EUR se bodo prodajale 1 
uro pred začetkom koncerta ob vhodu v prireditveni 
prostor. Vstopnice je možno rezervirati na elektronski 
naslov: grajski.oktet@gmail.com V primeru rezervacije 
vstopnic, je le te potrebno prevzeti najmanj pol ure 
pred začetkom koncerta, sicer se vstopnice sprostijo 
v prodajo.

Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Maj 2013, Letnik XIV, Številka 5.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, 
Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. E-poštni 
naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: 
Vojka Rebolj. Uredniški odbor: Edo Veselko, Vojka Rebolj, 
Maja Hren, Marko Kladnik, Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda 
Lalič, Eva Babnik. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 5. julija 2013. 
Vaše prispevke pričakujemo do 20. junija.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 10.30;  14.30 - 17
SOB: 9 - 11

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

TOR, ČET: 14 - 18.30
SRE: 11 - 14, SOB: 9 - 12

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19, prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico.

Spoštovane bralke in bralci!
Letošnjo pomlad doživljamo kod odsev splošne 

družbene in gospodarske situacije. Hladno in deževno. 
Mediji so polni slabih in novic in tako še stopnjujejo pe-
simizem in nezadovoljstvo ljudi. Država in politiki ne 
najdejo pravih odgovorov in zdi se, da skrbijo predvsem 
zase. Pravna država ne deluje. Polni so raznih formal-
nih izgovorov in prenašanja odgovornosti na druge.

V tej številki župan odgovarja na podtikanja o pre-
zadolženosti občine in navaja konkretne številke. Mno-
go ljudi ne ve, da so vse te vrednosti javno objavljene v 
Uradnem vestniku občine in na njenih spletnih straneh, 
ter da jih je tako lahko preveriti in ne nasedati neresni-
cam.

Objavljamo obširen članek o obnovi in nadgradnji 
infrastrukture. Govora je predvsem o vodovodu in ka-
nalizaciji. Nekaj materialne  odgovornosti za obnovo in 
širjenje bo padlo tudi na pleča gospodinjstev. Komunal-
no podjetje Prodnik nas obvešča še o kvalitete vode, ki 
jo pijemo.

Opravili smo intervju z Jožetom Kvedrom, dobitni-
kom občinske plakete, ki že dve desetletji uspešno vodi 
dve organizaciji. Pritrdimo lahko njegovemu mnenju, 
da je potrebno posebne delovne uspehe ljudi nagrajevati 
s plaketami in priznanji, ne pa z milijonskimi vsotami.

Spoštovani bralci, želimo vam prijetne  in sončne ju-
nijske dni in vam čestitamo ob dnevu državnosti.

Odgovorni urednik
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Županova stran

Resnica o zadolženosti 
občine

Pogovor z županom Martinom Reboljem

www.moravce. si

G. župan, zadnje čase krožijo govorice o prezadolženosti 
občine. Kakšno je dejansko stanje?

Žal je res, da nekatere politične stranke širijo neresnice 
in nadaljujejo z blatenjem občine o neracionalni porabi 
sredstev, češ da smo prezadolženi in da bomo občino 
spravili v nemogoče dolgove.  Zato bi rad poudaril in 
pojasnil občanom, da je naša letna obveznost 53.994,00 
evrov. To pri planiranih prihodkih v višini 4,8 milijona 
evrov za leto 2013 pomeni 1,12% proračuna. Zakonsko 
dovoljena zadolžitev za našo občino pa znaša 303 tisoč. 
Naj ponovim, da gre za obveznosti iz naslova gradnje vrt-
ca, ki je prvovrstna pridobitev in poleg tega še ekološko, 
ekonomsko in energetsko uspešna in splošno priznana 
investicija. Nekateri pravijo, da imajo za to veliko zaslug, 
čeprav niso imeli kaj veliko opraviti s tem projektom. 
Odkrito povedano, me to niti ne moti. Zavedam se, da so 
taki projekti moja službena dolžnost. Sam in moja svetni-
ška skupina smo veseli in zadovoljni, da smo investicijo 
izpeljali v splošno družbeno korist. Na enak način se 
bomo lotili tudi novih načrtovanih projektov.

Precej se govori o dvigu cen vode in kanalščine. Zakaj 
gre? 

Občinski svet je na svoji zadnji seji potrdil nove cene 
vodarine in kanalščine. Uvedla se je  omrežnina za 
vodovod in kanalizacijo ter nov način obračuna odvoza 
grezničnega blata. Zavedam se, da je uvajanje novih da-
jatev neprijetna in nepopularna odločitev. Toda kot župan 
moram na sistemski ravni skrbeti za to, da bo občina v 
čim večji meri izvajala svoje naloge na vseh področjih, 
torej tudi pri oskrbi z vodo, delovanju kanalizacijskega 
sistem in pri varovanju podtalnih voda. Vedeti moramo, 
da imamo na področju občine 83 km vodovoda in 46 vo-
dovodnih objektov, ki so napajani tudi z elektriko. Večina 
vodovodov je bila v preteklosti  zgrajena s premajhnimi 
preseki cevi in jih bo treba, tudi zaradi dotrajanosti in 
izgub, zamenjati. Potrebno je zagotoviti dodatna sred-
stva, saj proračun tega ne omogoča. Govorice, ki se 
širijo so netočne. Z novimi cenami smo nekoliko znižali 
vodarino in zadržali enako ceno za odvoz grezničnega 
blata.  Res pa je, da smo na novo uvedli omrežnino za 
vodovod in kanalizacijo, ki se bo po dvanajstinah posto-
poma dvigovala po 1. juniju letos do maja naslednjega 
leta.  Sredstva, ki jih bomo tako zbrali, se bodo namen-
sko vračala v posodobitev obstoječih in izgradnjo novih 
kapacitet vodovodov in kanalizacije.

Naj še dodam, da se spremembe cen dogajajo na podro-
čju vse Slovenije in da so naše primerljive s sosednjimi 
občinami.

Kako pa v občini poteka investicijska dejavnost?

Letos bomo, žal, morali racionalizirati investicijsko de-
javnost. Tudi pri že predvidenih projektih. Dolgotrajna 
zima in obilica snega, sedaj pa še popravila cest, ki so  
posledica zime, sta povzročili za 100% več porabljenih 
sredstev, kot smo planirali. V nekaterih občinah so za 
ta namen potrošili celo 150% in več denarja. Toda po-
trudili se bomo, da bomo z prerazporeditvami sredstev  
realizirali čim več projektov.

Eden izmed večjih projektov, kjer računate na kohezijo, 
so vodovodi. Kje se nahajamo?

Kot sem že večkrat omenil, je država na tem področju 
sprejela odločitev, da morajo občine, ki kandidirajo za 
ta sredstva, imeti vso potrebno projektno dokumentacijo, 
gradbena dovoljenja, izbrane izvajalce in nadzor ter 
ustrezno obveščanje javnosti. Šele po pridobitvi vseh teh 
pogodb se bo država odločila o morebitni odobritvi sred-
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Občina

Dan upora proti okupatorju s prireditvijo 
pri spomeniku nad Češnjicami

Prireditev ob dnevu upora proti okupa-
torju in v spomin padlim partizanom 
nad Češnjicami tik pred koncem vojne 
pripravita že standardno občina in ZB 
za vrednote NOB Moravče. Človek od 
začetka svojega obstoja brani in se 
bori za tisto, kar ima najraje, kar si je 
s trudom priboril in kar želi zapustiti 
svojim otrokom. Prav to je v drugi 
svetovni vojni pomenil partizanski 
boj, boj za domovino, za svojo zemljo 
in svoj jezik.
Tako so na tej prireditvi standardno zai-
grali, tokrat partizansko pesem, doma-
či godbeniki. Številni praporščaki so 
zavzeli prostor ob spomeniku padlim, 
kamor je bil položen spominski venec. 
Navzoče je pozdravil predsednik mo-
ravške borčevske organizacije. Iz OŠ 
Jurija Vege so nežni glasovi recitirali 
pesmi z rodoljubno slovensko poezijo. 
Tekst povezovalca se ni mogel izogniti 
trpljenju domačih svobodomiselnih 
ljudi, ki so nam očuvali domovino. 
Županov je svoj govor povezal tudi z 
današnjimi težavnimi časi.  Čisto pred 

zaključkom prireditve pa je harmoni-
kar zaigral Moravško dolino, saj so 
to dolino med drugo svetovno vojno 
imenovali Mala Rusija. 
Gotovo je pri obiskovalcih ostala glo-
boka misel: »Naj spomin na grozote 

vojne pri nas in tudi po svetu pride v 
glave in srca ljudi ter pomaga k miru 
in spoštovanju vrednot in spoštovanju 
med ljudmi.«

VR

stev. To povzroča občinam ogromno 
dela in enormne stroške, pri čemer 
pridobitev sredstev ni zagotovljena. 
Pravkar smo razpisali natečaj za iz-
biro nadzora za gradnjo vodovodov. 
Upamo, da bomo v kratkem izbrali 
izvajalca brez nepotrebnih zapletov.

Kako pa poteka proces pridobivanja 
sredstev za energetsko sanacijo 
obeh šol, o kateri sva že govorila?

Nedavno smo bili pozvani, da našo 
vlogo za energetsko sanacijo  OŠ v 
Moravčah  in POŠ na Vrhpoljah do-
polnimo. To smo tudi takoj storili, saj 
je šlo le za malenkosti. Podobno smo 
storili tudi za obnovo Baljeve kajže. 
V obeh primerih upamo na ugodni 
rešitvi. Sicer pa financiranje po 21. 
čl. Zakona o lokalni samoupravi 
uspešno poteka. Res pa je, da bodo 
sredstva iz ministrstva nakazana šele 
31.12. in bomo morali le-ta zagota-
vljati na občini, vendar se za to ne 
bomo dodatno zadolžili.

EV

IVAN PUSTOTNIK
Na spominski plošči v Kulturnem domu Moravče preberemo, da letos mineva 120 
let od rojstva Ivana Pustotnika (1893-1970). Plošča je bila odkrita leta 1977.
Ivan Pustotnik in njegova družina so prejemniki priznanj (Po navedbi družine): 

Listina in odlikovanje z redom bratstva in enotnosti z zlatim vencem podeljena • 
z ukazom predsednika SFRJ Josipa Broza - Tita
Srebrni znak, plaketa za priznanje za delo in uspehe, podeljen s strani jugo-• 
slovanskega Rdečega križa
Odlikovanje podeljeno v Litiji celotni družini Pustotnik za nesebični prispevek • 
k zmagi NOB
Zahvala s podobico in datumom Srebrne maše župnika gospoda Franca Vroliha.• 

ZB za vrednote NOB Moravče
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Občina

Sporočilo za javnost

Obnova in nadgradnja komunalne infrastrukture sta nujni 
za zagotavljanje kakovostnih storitev tudi v prihodnje

Nova Uredba obvezuje občine k prilagoditvi cen komunalnih storitev – Župani se zavedajo, da 
moramo za kakovostne storitve prihodnjih generacij obnavljati dotrajano infrastrukturo

Domžale, 26. april 2013 – Župani 
Občin Domžale, Mengeš, Morav-
če, Lukovica in Trzin ter direktor 
Javnega komunalnega podjetja 
Prodnik so na današnji novinarski 
konferenci predstavili osnovo za 
začetek širšega izvajanja obnove 
in nadgradnje komunalne infra-
strukture. V skladu z novo Uredbo 
o metodologiji za oblikovanje cen 
storitev obveznih občinskih gospo-
darskih javnih služb varstva okolja, 
ki je stopila v veljavo v začetku le-
tošnjega leta, so slovenske občine 
dolžne prilagoditi cene komunalnih 
storitev določbam uredbe najka-
sneje do 1. aprila 2014. Te so bile 
vrsto let nadzorovane in omejevane 
s strani države –predvsem zaradi 
omejevanja inflacije, kar je pov-
zročilo ogromno škodo komunalni 
infrastrukturi in onemogočilo njeno 
obnovo. V občini Mengeš so predla-
gane cene sprejeli že pred dvema 
tednoma (11. aprila), v občini Mo-
ravče 17. aprila, v občini Domžale 
dan kasneje (18. aprila). V občinah 
Trzin in Lukovica so bili predlogi 
na občinskih svetih sprejeti v tem 
tednu (24. in 25. aprila). S tem bodo 
cene komunalnih storitev, usklaje-
ne z Uredbo, v vseh občinah pričele 
veljati s 1. majem 2013.

Kot so pojasnili župani, so se zaradi 
enotnega izvajalca javnih služb oskr-
be s pitno vodo, odvoda odpadnih 
voda in ravnanja z odpadki odločili 
za skupen projekt prilagajanja cen 
komunalnih storitev v skladu z do-
ločbami Uredbe o metodologiji za 
oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja, ki zahteva od občin, 
da ob ceni za izvajanje javne službe 

določi tudi ceno, namenjeno obnovi 
dotrajane infrastrukture oziroma 
omrežnino.
Glavne značilnosti skupnega pristopa 
so enotne cene za izvajanje javnih 
služb za vse uporabnike (vodarina, 
kanalščina, smetarina), ki jih Javno 
komunalno podjetje Prodnik izvaja 
v navedenih občinah. Tako bodo z 
uveljavitvijo novih cen tako gospo-
dinjstva kot tudi negospodinjski 
uporabniki plačevali enake cene, kar 
je ena izmed zahtev nove Uredbe.
Hkrati z enotnimi cenami se na 
področju oskrbe s pitno vodo in od-
vodom odpadnih voda uvajajo omre-
žnine kot del cene, ki je namenjen 
izključno obnovam dotrajanih vodo-
vodnih in kanalizacijskih sistemov. 
Omrežnine se bodo kot namenski pri-
hodki proračunov občin uporabljale 
izključno za obnovo dotrajanih delov 
infrastrukture. Za gospodinjstva se 
bodo omrežnine uvajale postopoma 
z enoletnim prehodnim obdobjem, 
občine pa bodo razliko do polnih 
vrednosti pokrivale s proračunskimi 
subvencijami. Za negospodinjstva 
se omrežnine pričnejo obračunavati 
hkrati z novimi cenami za izvajanje 
javnih služb.
Domžalski župan Toni Dragar je ob 
tem povedal, da so za predvidene 
obnove in nadgradnje vodovodnih in 
kanalizacijskih omrežij potrebna zna-
tna sredstva, saj le tako lahko občine 
še naprej zagotavljajo kakovostne 
storitve in sledijo smernicam, direkti-
vam in zakonodajnim določbam.
»Če želimo tudi dolgoročno našim 
občanom zagotavljati enako kakovo-
stne komunalne storitve, kot smo jih 
imeli doslej, moramo stare azbestne 
cevi čim prej zamenjati, obnavljati 
kanalizacijo in vodovodne objekte ter 

poskrbeti za nadgradnjo komunalne 
infrastrukture, saj si nihče ne želi, da 
ne bi mogli v prihodnjih letih več piti 
vode iz pipe, imeti urejene kanalizaci-
je ali da ne bi imeli ustrezno urejeno 
ravnanje z odpadki« je med drugim 
izpostavil župan Občine Domžale, 
Toni Dragar. Ob tem je poudaril, da 
so prilagoditve, ki so jih v Domžalah 
že potrdili tudi na občinskem svetu, 
nujne.
Glede na vladno uredbo bodo upo-
rabniki na položnici imeli naveden 
tudi obračun omrežnin, ki jih doslej 
niso imeli. »Omrežnina je del cene, ki 
pokriva stroške javne infrastrukture 
oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v posamezni občini» 
je razložil župan Mengša Franc Jerič. 
»Cena omrežnine je zato za posame-
zno občino različna, občine pa bodo 
celotno omrežnino letno vlagale v 
obnovo vodovodnih in kanalizacijskih 
sistemov«.
Martin Rebolj, župan Moravč, je do-
dal: »Višina omrežnin je v občinah, ki 
imajo manj priključkov na kilometer 
omrežja, višja, saj navedeno pomeni, 
da je manj uporabnikov, ki plačajo 
stroške obnove infrastrukture. Omre-
žnino se zaračuna glede na velikost 
vodovodnega priključka (vodomera) 
in je stalna postavka na računu, ne 
glede na to, koliko vode uporabnik 
porabi. Tako gre pri omrežnini za 
enak sistem kot pri obračunih za 
porabo električne energije, toplo-
te oziroma plina. Če občine ne bi 
prilagodile cen skladno z veljavno 
Uredbo, bi v letu 2014 sledile tudi 
visoke kazni«. 
»V občini Trzin so do sedaj gospo-
darski uporabniki javnih služb nosili 
bistveno večje finančno breme kot 
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Občina

gospodinjstva, z uskladitvijo cen z 
zahtevami Uredbe pa se cene za 
vse uporabnike izenačujejo. Sred-
stva zbrana iz omrežnin, bomo v 
celoti vložili v obnovo in nadgradnjo 
komunalne infrastrukture v občini. 
S tem bomo omogočili nadaljnjo 
zagotavljanje ustreznega standarda 
komunalnih storitev za naše občane. 
Nihče si ne želi, da bi zaradi pomanj-
kanja sredstev padla kakovost stori-
tev« je izpostavil  tudi župan Trzina 
Tone Peršak.
»Ravnati moramo kot dobri gospo-
darji, saj smo občine lastnice infra-
strukture, za katero moramo skrbeti 
in sredstva iz naslova omrežnin bodo 
v celoti namenjena obnovi in nad-
gradnji komunalne infrastrukture«je 
izpostavil vlogo občin župan Občine 
Lukovica, Matej Kotnik, kjer so 
omrežnino za kanalizacijo za gospo-
dinjstva potrdili nekoliko manj od 
predvidene in bodo razliko do polne 
cene  do nadaljnjega subvencionirali 
iz občinskega proračuna. Občine ima-
jo v svojih načrtih predvideno večje 
število investicij, kot so zamenjave 
azbestnih cevi, obnove dotrajanih 
vodovodov in kanalizacije in obnovi-
tve hišnih priključkov na obnovljenih 
vodovodih.
Direktor Javnega komunalnega 
podjetja Prodnik, Marko Fatur je ob 
tem poudaril: »Vladna uredba je omo-
gočila izenačitev cen za uporabnike 
storitev javnih služb, če imajo le-ti 
istega izvajalca. To poenotenje cen 
pomeni, da bo cena vodarine, kanal-
ščine in smetarine tako za gospodinj-
stva, kot tudi za podjetja, vrtce, šole, 
torej vse tiste, ki plačujejo položnice 
za komunalne storitve, enaka. Cena 
kubičnega metra pitne vode oziroma 

odvedene odpadne vode bo tudi za 
uporabnike v vseh petih občinah 
enaka. Prilagoditve cen komunalnih 
storitev tako povzročijo znižanje cen 
za gospodarske uporabnike ter zvi-
šanje cen za gospodinjstva, ki bodo 
znašala za povprečnega gospodinj-
skega uporabnika od 1 do 7 evrov na 
mesec za vse tri javne službe skupaj 
(vodarina, kanalščina, ravnanje z 
odpadki). V primerjavi z nekaterimi 
drugimi občinami po Sloveniji, kjer 
so cene komunalnih storitev prila-
gajali že v letih 2008 in 2010, so 
cene za oskrbo s pitno vodo v naših 
občinah iz leta 2001, za kanalščino 
pa iz leta 2002. V tem času je bila 
uradna inflacija več kot 50%, cene 
energentov in drugih pomembnih 
stroškov pa so rasle še hitreje. Cena 
za ravnanje z odpadki je iz leta 2008, 
v tem času pa so stroški goriva zrasli 
za 50%, prav tako pa so se bistveno 
povečale minimalne plače. Tako bo 
vodarina skupaj z vodnim povračilom 
po novem znašala 0,7272 EUR/m3 
distribuirane pitne vode (z DDV), 
cena kanalščine pa 0,2959 EUR/m3 
odvedenih odpadnih voda (z DDV), 
kar je primerljivo s trenutno veljav-
nimi cenami ostalih območij drugod 
po Sloveniji«. 

Javna služba odvoza blata iz greznic 
in malih čistilnih naprav (MČN) se 
izvaja na način, da se vsakemu upo-
rabniku pitne vode, ki ni priključen 
na kanalizacijski sistem, enkrat na tri 
leta v sklopu izvajanja javne službe 
izprazni blato iz greznice oziroma 
MČN ter odpelje na čistilno napravo 
na dokončno predelavo. Do sedaj je 
vsak uporabnik plačal storitev glede 
na količino odpeljanega blata iz gre-

znice oziroma MČN, v skladu z novo 
uredbo, pa je potrebno spremeniti 
obračun in uporabniku zaračunati 
to storitev glede na porabljeno vodo. 
Glede na to določilo se je ustrezno 
prilagodila tudi cena, ki znaša 0,4318 
EUR/m3 porabljene vode. To pomeni, 
da se uporabniku storitev za odvoz 
blata iz greznice oziroma MČN ne bo 
več zaračunavala po opravljeni stori-
tvi, ampak sorazmerno vsak mesec 
glede na porabljeno vodo.

Na področju ravnanja z odpadki bo 
cena za vse uporabnike za zabojnik 
velikosti  80 litrov za ostanek od-
padkov 14,2807 evrov na mesec (z 
DDV), za zabojnik enake velikosti za 
organske odpadke pa 7,4973 evra 
na mesec (z DDV). 

Prilagojene cene komunalnih 
storitev po novi uredbi bodo vsi 
uporabniki prvič prejeli v mese-
cu juniju na računih, izdanih za 
mesec maj. 

Hkrati z enotnimi cenami se na 
področju oskrbe s pitno vodo in 
odvodom odpadnih voda uvajajo 
omrežnine kot del cene, ki je na-
menjen izključno obnovam dotra-
janih vodovodnih in kanalizacijskih 
sistemov po posameznih občinah. 
Omrežnine se bodo kot namenski pri-
hodki proračunov občin uporabljale 
izključno za obnovo dotrajanih delov 
infrastrukture. Za gospodinjstva se 
bodo omrežnine uvajale postopoma 
z enoletnim prehodnim obdobjem in 
bodo prvič zaračunane na računih za 
mesec junij, ki jih bodo uporabniki 
prejeli v začetku julija, v višini 1/12 
celotne končne vrednosti. Občine 
bodo razliko do polnih vrednosti 
omrežnine v prehodnem obdobju za 
gospodinjstva pokrivale s proračun-
skimi subvencijami. Za negospodinj-
stva se celotne omrežnine pričnejo 
obračunavati hkrati z novimi cenami 
za izvajanje javnih služb.

Občina Polna cena omrežnine 
(z DDV) 

vodovod (DN 20) 

Polna cena omrežnine 
(z DDV) 

kanalizacija (DN 20)

Domžale 8,0911 €/mesec 8,9367 €/mesec

Trzin 4,9999 €/mesec 5,6789 €/mesec

Mengeš 7,1710 €/mesec 6,9464 €/mesec

Moravče 17,4154 €/mesec 10,8471 €/mesec

Lukovica 15,2439 €/mesec 17,3029 €/mesec

www.moravce. si
7maj 2013



PITNA VODA V LETU 2012

Voda iz naših pip je zdrava
Uporabniki upravičeno pričakujejo varno oskrbo s pitno vodo, 
brez negativnih vplivov na zdravje. Voda, ki jo vsakodnevno 
uživamo in uporabljamo, ne sme vsebovati mikroorganizmov, 
parazitov ali njihovih razvojnih oblik, ki za zdravje pomenijo 
nevarnost. Na vodooskrbnih območjih, ki so v upravljanju 
Javnega komunalnega podjetja Prodnik v domove priteka pitna 
voda, katere skladnost in zdravstvena ustreznost ustrezata 
zakonodajnim predpisom, usklajenim z evropskimi zahtevami. 
Rezultati nadzora pitne vode v letu 2012 kažejo, da je njeno 
uživanje varno ter da iz naših pip teče zdrava in sveža pitna 
voda. 

Strog nadzor pitne vode
Nadzor nad zdravstveno ustreznostjo in skladnostjo pitne vode poteka 
na dveh ravneh, in sicer z notranjim nadzorom in državnim monitorin-
gom. V sklopu notranjega nadzora se izvajajo redni odvzemi vzorcev 
pitne vode za laboratorijske preiskave. Število vzorcev in obseg 
posameznih mikrobioloških preiskav in �zikalno-kemijskih analiz je 
določen v letnem načrtu odvzema vzorcev pitne vode, katerega izvaja 
Zavod za zdravstveno varstvo Kranj. Izven letnega načrta izvajamo tudi 
nadzor, ki ga zahtevajo uporabniki in nadzor po interventnih delih na 
vodovodnem omrežju. Vsakodnevni nadzor pitne vode skrbno 
prilagajamo trenutnim razmeram na vodovodnem sistemu in ugotovit-
vam državnega monitoringa vode ter drugim informacijam, ki jih 
dobimo od uporabnikov ali pooblaščenih ustanov. 

Varnost oskrbe s pitno vodo
Še tako skrbno načrtovanje in izvajanje nadzora pitne vode pa še ne zagotavljata zadostne varnosti obratovanja vodovodnega sistema in 
zaščite uporabnikov pred tveganji zaradi možnih onesnaženj. Možne nevarnosti in nevarne dogodke, ki lahko ogrozijo varnost oskrbe s 
pitno vodo, moramo pravočasno prepoznati. Na nekatere, kot je na primer potres, ne moremo vplivati, druge pa lahko z ustreznim načrto-
vanjem in rednim vzdrževanjem objektov in naprav v vodovodnem sistemu preprečimo, saj tveganja poznamo in jih znamo učinkovito 
preprečevati. Rezultati nadzora ne povedo le, kakšno vodo pijemo, temveč omogočajo pregled nad delovanjem vseh faz varne vodooskrbe s 
pitno vodo od vodnih virov do uporabnika.  

Oskrbovalna območja pitne vode ločena po
vodovodnih sistemih

Oskrbovalno območje je zemljepisno določeno območje, ki se oskrbuje s pitno vodo iz enega ali več vodnih virov. Javno komunalno 
podjetje Prodnik je upravljavec 8 vodovodnih sistemov, preko katerih oskrbuje s pitno vodo prebivalce Občin Domžale, Mengeš, Trzin, 
Lukovica in Moravče.

Parameter Enota Mejna vrednost 

Elektroprevodnost µS/cm 2500 

pH   6,5 do  9,5 

Amonij mg NH4/L 0,5 

Nitrit  mg NO2/L 0,5 

Nitrat mg NO3/L 50 

Klorid mg Cl/L 250 

Krom µg/L 50 

Železo µg/L 200 

Svinec µg/L 10 

Atrazin µg/L 0,1 

Desetilatrazin µg/L 0,1 

Pesticidi – vsota µg/L 0,5 

Trihalometani µg/L 100 

Escherichia Coli v 100 mL 0 

Koliformne bakterije v 100 mL 0 

 

Katere parametre pitne vode nadzorujemo?
Pri ocenjevanju skladnosti pitne vode upoštevamo določene mikrobiološke in 
kemijske parametre. Spremljamo tudi indikatorske parametre, katerih mejne 
vrednosti niso določene na osnovi neposredne nevarnosti za zdravje, saj imajo 
le opozorilno vlogo. Če so njihove vrednosti povišane, preverimo vzroke in 
prisotnost drugih onesnaževal. Med indikatorske parametre zato spadajo 
mikrobiološki in tudi �zikalno-kemijski parametri, kot so denimo barva, 
električna prevodnost in vrednost pH vode.
Mikrobiološka preizkušanja pitne vode se izvajajo v večjem obsegu od 
�zikalno-kemijskih, saj bi prisotnost zdravju nevarnih organizmov lahko 
povzročila akutna obolenja. V pitni vodi zato ne sme biti mikroorganizmov 
fekalnega izvora. Rezultati fekalnih preizkušanj so največkrat indikatorski, 
rezultati kemičnih preizkušanj pa nam povedo, ali in v kakšnih koncentracijah 
so v pitni vodi prisotne snovi naravnega (kalcijeve in magnezijeve soli) ali 
antropogenega izvora (nitrati).

Koncentracije preskušanih parametrov v pitni vodi se med oskrbovalni območji 
bistveno ne razlikujejo.

Občina
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Rezultati analiz odvzetih vzorcev v letu 2012 v okviru notranjega nadzora

Graf 1: Rezultati preskusov vzorcev pitne vode – notranji nadzor (mikrobiološke preiskave)
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V okviru notranjega nadzora so določena 
stalna odvzemna mesta, ki omogočajo celovit 
nadzor pitne vode na posameznih delih 
vodovodnega omrežja. Za mikrobiološke 
preiskave je bilo v letu 2012 odvzetih in 
laboratorijsko preiskanih 172 vzorcev pitne 
vode na vodooskrbnem sistemu Domžale, 48 
na Kolovcu, 68 na Črnem grabnu, 56 na 
sistemu Krvavec-Mengeš, 63 na sistemu 
Ples-Podoreh-Krulc, 11 na Dešenu, 5 na sistemu 
Selce-Poljane in 7 na sistemu Bršlenovica-Šen-
tožbolt. V sklopu teh preiskav je bilo na 
črpališčih vodovodnega sistema Domžale 
odvzetih 45 vzorcev pitne vode, ki so bili glede 
na obseg opravljenih preiskav vsi skladni s 
Pravilnikom o pitni (Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04 
26/06, 92/06, 25/09). Iz omrežja vodovodnega 
sistema Domžale je bilo odvzetih 127 vzorcev. 
V primerih, kjer je prišlo do neskladnosti 

vzorcev, odvzetih na omrežju, so bili glede na vzrok neskladnosti izvedeni ustrezni sanacijski ukrepi. Ustreznost izvedenih ukrepov se je 
preverila z laboratorijskimi preiskavami vzorcev pitne vode. V večini primerov neskladnih mikrobioloških vzorcev, v sklopu notranjega 
nadzora, je prišlo do neskladnosti zaradi slabe interne vodovodne instalacije, kar potrjuje tudi državni monitoring, kjer ni bilo neskladnega 
vzorca odvzetega na javnem vodovodu. Na tem mestu, bi želeli vse uporabnike opozoriti, da tudi sami redno in ustrezno poskrbijo za svoje 
interne vodovodne napeljave. 

Graf 2: Rezultati preskusov vzorcev pitne vode – notranji nadzor (�zikalno-kemijske analize)
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Za �zikalno-kemijske analize je bilo v 
preteklem letu v okviru notranjega nadzora 
odvzetih in laboratorijsko preiskanih 30 
vzorcev pitne vode na vodovodnem 
sistemu Domžale, 2 na Kolovcu, 3 na Črnem 
grabnu, 17 na sistemu Krvavec-Mengeš, 5 
na sistemu Ples-Podoreh-Krulc, po 2 pa na 
Dešenu, Selce-Poljane in Bršlenovica-Šen-
tožbolt. Na vseh sistemih so bili vsi odvzeti 
vzorci, glede na obseg opravljenih analiz za 
potrebe notranjega nadzora, skladni s 
pravilnikom. 
Rezultati tako notranjega, kot tudi državne-
ga nadzora pitne vode kažejo, da je 
uživanje le-te varno, da je voda, ki priteče iz 
pip zdrava, dobra in vedno sveža. 

Male čistilne naprave
Maja je Občina Moravče organizirala predavanje »Vse kar moramo vedeti o malih čistilnih napravah« v Kulturnem 
domu Moravče. Predavateljici sta bili predstavnici Javnega komunalnega podjetja Prodnik d.o.o in Javnega podjetja 
centralna čistilna naprava Domžale - Kamnik d.o.o. Čeprav se že nekaj časa ve, da bo morala vsa odpadna voda skozi 
čistilne naprave do leta 2017, javne ali male oz. individualne, obisk ni bil zadovoljiv. Na predavanju je bilo predstavlje-
nih nekaj malih čistilnih naprav, kajti na trgu jih je trenutno več vrst, kar pa ne pomeni, da je je izbira lahka. Občina 
bo zato izbrala po nasvetu strokovnjakov  nekaj najprimernejših in seznanila občane. Že sedaj je znano, da bodo 
možnost  javnih čistilnih naprav le za Moravče, Krašče, Peče, Češnjice, Vrhpolje in Stegne. Zato župan Martin Rebolj 
poziva h koriščenju občinskega javnega razpisa za dodelitev nepovratnih finančnih sredstev za namen nakupa in 
vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav v letu 2013. Zainteresirani prosilci lahko oddajo vloge-prijavne obrazce 
za dodelitev finančnih sredstev skladno s Pravilnikom, do porabe sredstev oz. najkasneje do 30. novembra 2013. 
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Jože Kveder, dobitnik občinske plakete

Kako naj začneva pogovor: s tovariš 
ali gospod?
S tovariš, seveda. To sem bil dalj časa, 
pa tudi gospod nisem, saj sem bil ves čas 
navaden delavec.
Od kod izhajate? Kakšno je bilo vaše 
otroštvo?
Izhajam iz Prevoj. Starša sta bila iz 
Dragomlja in sta po poroki živela v Za-
dobrovi. Oče je bil od nekdaj levičar in 
je bil že leta  1939 zaprt, skupaj z Avbelj 
Viktorjem, zaradi komunizma. Slutil je, 
da bo Ljubljana okupirana po Italijanih, 
zato je poslal mamo 6.4.1941 v Prevoje, 
kjer sem se dan po tem rodil. Oče je bil 
vezist za Gorenjsko. Po izdaji so ga na 
Krtini, kjer so zamenjevali akumulatorje, 
z mitraljezom 1.2. 1944 ubili policisti iz 
Kamnika. Marca so prišli še po mene, 
brata in mamo in nas preko zapora v 
Kamniku in grada Goričane poslali s 
transportom v izgnanstvo v Nemčijo. 
Tam so nas sredi maja 1945 osvobodile 
anglo-ameriške čete.
Imate res dober spomin. Kako to, da 
ste si zapomnili toliko stvari? 
Veste, vzrok za to je moje zanimanje za 
dogodke, ki so se dogajali med drugo 
vojno in po tem. Temu sem ves čas 
sledil.
Kakšna je bila vaša poklicna pot?
Takoj po končani šoli sem se pri šest-
najstih zaposlil v Papirnici Količevo. 
Tam sem ostal do upokojitve. Delal sem 
vse mogoče, največ fizično. Zaposlili so 
me v transportu, delal sem na vseh treh 
kartonskih strojih na različnih delovnih 
mestih. Bil sem tudi vodja izmene. Med-
tem sem dve leti služil še vojsko v bivši 
državi. Najprej v južni Srbiji, nato pa še 
v Beogradu.
Kaj vas je pripeljalo na Vrhpolje?
Ljubezen. Spoznal sem dekle, ki je bila 
iz Vrhpolja. Preselil sem se in postavila 
sva si hišo. Tu sem se tudi včlanil v ZB, 
bil ves čas aktiven. Zadnjih 15 let sem 
tudi predsednik te organizacije.
Katere so tiste vrednote, ki bi jih 
izpostavili?
Gre za obče človeške vrednote. Izpostavil 
bi svobodo. Ta je bila osnova za odpor 
proti okupatorju v drugi vojni. Boj proti 
fašizmu je evropska in svetovna vre-
dnota. Veliko mi pomenita poštenost in 
skromnost. Tega danes primanjkuje.
Kako gledate na povojno dogaja-

nje?
Glejte. Kaj se bo dogajalo po vojni je bilo 
v svetovnem merilu deloma že dogovorje-
no na Jalti. Pri nas so o tem sklepali na 
AVNOJ-u. Veliko je bilo dejanj, ki so ob-
sojanja vredna. Več poudarka bi morali 
dati boju za mir. Dogajala so se žalostna 
dejanja celo med sorodniki. Mnogokrat 
je šlo celo za osebne zamere.
Kako ste doživeli osamosvojitev 
Slovenije?
To je bilo posebno poglavje. Ponoči, 
ko sem delal v tovarni, so prihrumeli 
helikopterji. Bilo je veliko vojske, napad 
na Brnik, itd. Želel sem si, da se ne bi 
ponovilo leto 45 in da se bo ravnalo 
pošteno. Osamosvojitev sem v celoti 
podpiral. Moti pa me, da nekateri trdijo, 
da so nova Slovenija, čeprav ta obstaja 
od pamtiveka.

Kako gledate na današnje razme-
re?
Veliko je goljufij. Premalo je spoštovanja 
do sočloveka, delovnih navad, solidarno-
sti in pomoči. Mnogo preveč je lumparij. 
To bo težko popraviti. Če je kdo zaslužen 
za kakšen dosežek, ga je treba nagraditi 
s priznanjem, plaketo, ne z milijonskimi 
vsotami.
Aktivni pa niste le pri ZZB, temveč 
tudi drugod. Kje?
Pri Društvu izgnancev Slovenije  KE 
Domžale sem predsednik že 20 let, pri 
Društvu vojnih invalidov pa sem pred-
sednik NO. Pri obeh največ pozornosti 
posvečamo našim članom, predvsem 
tistim, ki rabijo kakšno pomoč.
Kako ste zadovoljni v lokalni sku-
pnosti?
Moti me dejstvo, da se ljudje ne zave-

Občina
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Po sledeh napredka naše občine

Ob cesti  Zalog pri Kresnicah – Velika vas je bilo zaradi 
osipanja kamenja in zemlje potrebno brežino stabilizi-
rati. Klasična gradbena dela izgradnje opornega zidu bi 
zahtevala ogromen poseg in posledično velika denarna 
sredstva. Zato je bila izbrana cenejša in okolju bolj prijazna 
varianta, biotehnična stabilizacija brežine.

Končuje se izgradnja 100m3 vodohrana v Sp. Javoršici, 
ki bo zagotavljal napajanje zgornjega dela Vrhpolja in za-
dostno količino vode za hidroforno postajo za napajanje 
vodohrana v Zg. Javoršici. Dela na vrhpoljskem vodovo-
dnem sistemu se bodo nadaljevala v letu 2014.

Marca se je pričelo nadaljevati z izgradnjo kanalizacije 
s sekundarnim kanalom in hišnimi priklopi ob Cesti na 
Grmače.

Postavljeni sta bili dve obcestni zaščitni ograji v Goričici 
in na klancu proti Pretržu.

Med Goričico in Selom se je pričela zamenjava dotraja-
nega vodovoda. Dela se bodo izvajala ob polovični cestni 
zapori. 

VR

dajo, da ko je župan enkrat izvoljen, je 
župan vseh občanov in ne le tistih, ki so 
ga volili. Namesto pomoči, mu mnogo-
krat mečejo klaftrska polena pod noge. 
Osebno vedno zagovarjam resnico. Laž 
bi morali kaznovati.
Kako gledate na mlade?
Zdi se mi, da so premalo delavni. Veliko 
smo tudi sami krivi, saj smo jim omogo-

čili precej lagodno življenje.
Kaj vam pomeni občinsko prizna-
nje?
Neke vrste plačilo za vse dejavnosti s ka-
terimi sem se in še se ukvarjam. Daje mi 
občutek, da sem naredil nekaj dobrega 
za skupnost. Naj pripomnim, da ni edino 
in da jih imam za celo zbirko (ponosno 
jih razkaže op.p.).

In na koncu, bi še kaj dodali?
Rad bi poudaril, da vse kar sem in še 
delam, delam z dobrim namenom. Seve-
da nimam samo prijateljev, toda 20 let 
predsednikovanja pri ZB in izgnancih 
nekaj tudi pove. 

EV

www.moravce. si

Občina
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE

KOLESARJI, PREVIDNO NAOKROG! - poostreni 
nadzori in preventivne aktivnosti policistov

V maju bomo policisti na kolesarje še 
posebej pozorni. V okviru preventivne 
akcije Kolesarji, previdno naokrog!, ki 
jo vodi Javna agencija RS za varnost 
prometa, bomo po vsej državi v tem 
mesecu izvedli več poostrenih nadzo-
rov nad vožnjo kolesarjev, spoštovanje 
prometnih predpisov pa bomo prever-
jali tudi pri drugih udeležencih. Vse 
voznike opozarjamo - vozite previdno 
in poskrbite, da bo kolesarska sezona 
prijetna, pa tudi varna!

Število kolesarjev na slovenskih 
cestah, zlasti v mestih, se povečuje, 
s tem pa se povečuje tudi njihova 
ogroženost. Podatki za leto 2012 
kažejo, da so kolesarji med vsemi 
udeleženci prometnih nesreč pred-
stavljali 4-odstotni delež, v smrtnih 
prometnih nesrečah je bil njihov delež 
9-odstoten, v prometnih nesrečah s 
hudimi telesnimi poškodbami pa kar 
23-odstoten. Število umrlih kolesar-
jev se je v primerjavi z letom 2011 
sicer nekoliko zmanjšalo (za 14 %), 
vendar se je za kar 35 % povečalo 
število huje telesno poškodovanih 
kolesarjev. Zaskrbljujoče je tudi, da 
kar 75 % kolesarjev, ki so lani umrli v 
prometnih nesrečah, med vožnjo ni 
nosilo čelade!

Statistika torej kaže, da gre za zelo iz-
postavljeno kategorijo udeležencev v 
cestnem prometu. Zato bomo policisti 
vse do konca maja in nato še v juniju 
na tistih območjih, ki izstopajo po pro-
blematiki, izvajali poostrene nadzore 
nad kolesarji, nadzirali pa bomo tudi 
spoštovanje cestnoprometnih pred-
pisov ostalih udeležencev v odnosu 
do kolesarjev.

Nasveti za varno vožnjo s 
kolesom
 
Kolesarji lahko za večjo varnost še 
vedno veliko naredite tudi sami. 
Zato v policiji opozarjamo in sve-
tujemo:
• Bodite pozorni na prometne znake 

in jih upoštevajte!
• Na mestih, kjer promet ureja sema-

for, morate upoštevati svetlobne 
znake.

• Ne vozite pod vplivom alkohola!
• Pred spremembo smeri vožnje 

večkrat poglejte, kaj se dogaja za 
vami, ter pravočasno in odločno 
nakažite svoj namen.

• Upoštevajte pravila prednosti, ki 
veljajo za kolesarje v križiščih, še 
posebej tam, kjer so označene 
kolesarske steze.

• Uporabljajte tiste prometne po-
vršine, kjer je dovoljena vožnja 
kolesa.

• Po kolesarski stezi morate voziti 
po desni strani glede na dovoljeno 
smer vožnje!

• Ponoči in ob zmanjšani vidljivosti 
morate imeti na sprednjem delu 
kolesa prižgano belo luč za osve-
tljevanje ceste, na zadnji strani 
kolesa pa rdečo pozicijsko luč. Tu 
mora biti nameščen še rdeč od-
sevnik, na obeh straneh pedalov 
morate imeti rumene ali oranžne 
odsevnike, na kolesih pa rumene 
ali oranžne bočne odsevnike.

• Promet skrbno opazujte, predvi-
devajte ravnanje drugih udeležen-
cev.

• Še posebej pozorni bodite na 
vozila, ki vas dohitevajo in prehi-
tevajo.

• Prtljago vozite v za to namenjeni 
košarici ali pritrjeno na prtljažniku. 
Roke imejte proste za vodenje 
krmila in nakazovanje smeri.

• Uporabljajte čelado. Kolesar, 
mlajši od 14 let, mora med vožnjo 
nositi na glavi pripeto atestirano 
zaščitno čelado, enako pa velja 
tudi za otroka, ki se na kolesu vozi 
kot potnik. Čelado priporočamo 
tudi odraslim kolesarjem, čeprav 
ni predpisana.

 
Ostale udeležence opozarjamo:
• Na cestnih odsekih, kjer ste s pro-

metno signalizacijo opozorjeni na 
prisotnost kolesarjev, prilagodite 
hitrost tako, da jo boste lahko v 
vsakem trenutku varno zmanjša-
li.

• Če dohitite skupino kolesarjev, 
bodite strpni in ne prehitevajte za 
vsako ceno.

• Prehitevajte na primerni bočni 
razdalji.

• Upoštevajte pravila o prednosti in 
prometno signalizacijo.

• Ne parkirajte vozil na kolesarskih 
stezah

• Pri odpiranju vrat se prepričajte, če 
to lahko storite varno.

Želimo vam varno

 in prijetno vožnjo!
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Društva

Čistilna akcija

Tudi v letu 2013, bolj natančno v 
soboto 20. aprila, je v Češnjicah pri 
Moravčah potekala čistilna akcija. 
Tako, kot že nekaj let zapovrstjo, smo 
tudi letos člani društva krajanov Če-
šnjice stopili skupaj in nabrali zajeten 
kup smeti. Posebno velja omeniti in 
pohvaliti, da so bili letos najbolj aktivni 
najmlajši. Pod vodstvom predsednika 
Cirila so neutrudno nabirali smeti ob 
okoliških poteh ter obenem odkrivali 
divja odlagališča.
Kljub ozaveščanju ljudi o ločevanju 
odpadkov in organiziranem zbiranju 
kosovnega odpada je po naših prele-
pih gozdovih še mnogo divjih odlaga-
lišč. Zato je prav, da se takšnih čistil-
nih akcij udeležijo tudi najmlajši, da že 
kot otroci spoznajo kako škodljiva so 
divja odlagališča za našo naravo.

Mateja Vesel

18. MORAVŠKI PRVOMAJSKI POHOD
Leto je hitro naokoli in pripravili smo 
se že na 18. prvomajski pohod po 
moravški poti. Zbrali smo se ob štirih 
zjutraj na novem planinskem domu, 
ki letos dobiva svojo končno podobo.  
Zbralo se nas je 71 pohodnikov. Proti 
Miklavžu in naprej proti Ciclju smo 
hodili še v temi, ko pa smo hodili 
proti Murovici se je ob ptičjem petju 

zbujal čudovit pomladni dan. Naš prvi 
postanek je bil na Javoršici, kjer nas 
je čakalo prvo okrepčilo, naslednji 
postanek je bil na grajskem dvorišču 
v Tustanju. Tudi tu je vroč čaj ali kozar-
ček žganega prijal. Odšli smo mimo 
sv. Andreja in sv. Mohorja in si na 
dvorišču pri Lukovem mlinu pošteno 
privezali dušo.  Vzpon na Limbarsko 

goro je bil s težkimi želodci kar na-
poren, a nas je daljši počitek na vrhu 
motiviral, da smo po tradicionalnem 
fotografiranju pogumno odkorakali do 
Tlačnice, kjer nam je tekoče okrep-
čilo zelo prav prišlo. Sredi dneva je 
namreč sonce močno sijalo in dan 
je bil bolj kot pomladnemu, podoben 
poletnemu. Odšli smo čez Vrh nad 

Kandršami do gostišča na 
Trati. Tu smo spet dobili čaj 
in po krajšem počitku smo 
odšli proti Geossu. Tu smo 
se razdelili v dve skupini. 
Ena je krenila na Ušte preko 
vrha Pivklja, druga pa mimo 
cerkve sv. Florjana. 
Na Ušte so se najprej pri-
peljali kolesarji, ki so letos 
prvič kolesarili po omenje-
nem krogu, za njimi pa smo 
kosilo na domu okusili tudi 
pohodniki. 
Za nami je bil vroč prvi maj, 
pohodniki smo  se pošteno 
preznojili, a brez tega na 13 
urnem pohodu pač ne gre. 
Občani moravške občine in 
planinci smo zopet dokaza-
li, da znamo biti prijazni in 
ustrežljivi gostitelji.

M.S.
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Rokodelske niti se vijejo naprej

POŠ Krtina
Zopet smo bili povabljeni v goste. Ker 
je veselje otrok ob učenju česa prak-
tičnega veliko, se glas o uricah name-
njenih prav rokodelskim spretnostim, 
pridno širi tod okrog. Kako se nas ne bi 
razveselili, če pa je dišalo, lepo dišalo. 
Kar dvainšestdeset otrok je sodelova-
lo pri peki medenjakov pod vodstvom 
predsednice Društva rokodelcev 
Moravške doline.  V torek, 7.5.2013, 
je obiskala podružnično šolo v Krtini. 

Pokazali so veliko zanimanja in doka-
zali, da še kako dobro razvijajo ročne 
in pekovske spretnosti.

Planinski dom na Žerenku
Na planinskem domu je potekalo, 
10.5.2013, srečanje otrok iz vrtca 
Mengeš z rokodelskim muckom 
Rokcem in rokodelko Branko. Zakaj 
maček, zakaj tako oblečena gospa? 
Pripovedovala sta jim zgodbe iz Mo-

ravške doline, eno o mačkih in drugo o 
strašnem duhcu »Štrikcu«, ki je strašil 
dninarke pod gradom Tuštanj, ko so 
se ob večernih urah vračale domov 
z dela. Pa saj to ni bilo nič strašnega 
potem, ko so gospe ugotovile, da jih 
po nogah ob vsakem koraku podrgne 
razvezan štrik od »untarce«. Otrokom 
je bilo povedano tudi tisto staro reklo, 
da je strah od znotraj votel od zunaj ga 
pa nič ni. Razveselili so se našega obi-
ska, s seboj domov pa odnesli nevidne 
niti ter cvetlične ptičke, ki jih najdemo 
samo v naših krajih. Napravili pa smo 
jih kar rokodelci, da bodo ohranili 
spomin na čudovite dni in zgodbe, ki 
so jih preživeli in slišali pri nas.

24. DRŽAVNA RAZSTAVA DO-
BROTE SLOVENSKIH KMETIJ
Kmetijsko gozdarska zbornica Slove-
nije nas je povabila na razstavo naših 
izdelkov ob že 24. Državni razstavi 
Dobrote slovenskih kmetij, ki se je 
odvijala od 16. – 19. maja 2013 v Mi-
noritskem samostanu na Ptuju. Tam 
smo predstavljali del ljubljanskega 
območja z Zasavjem. Obiskovalci so 
imeli priložnost videti veliko pristnih, 
odličnih dobrot 750 kmetij. V ocenje-
vanje je bilo letos poslanih kar 1173 
dobrot iz 13 skupin izdelkov. 

Eva BABNIK

Obisk sosednje Avstrije in naše prekmurske regije

V aprilu smo se zopet povezali z orga-
nizatorji programa, o katerega sklopih 
predavanj je bilo že poročano in so 
potekali pod naslovom »Možnost 
dviga konkurenčnosti in prihodka 
na kmetijah z dopolnilnimi dejav-
nostmi«. V petek, 26. 4. 2013, smo 
se odpravili na ogled dobrih praks čez 
mejo, kjer smo obiskali Graz. Ogledali 
smo si prostore štajerske kmetijske 
zbornice, kjer poteka neposredna pro-
daja s kmetij kar v prostorih zbornice. 
Doma pridelani in narejeni jogurti, 
siri, testenine, olja, semena, sokovi, 
čokolade, zelenjava in še kaj bi se 
našlo. Izdelki se tržijo/prodajajo pod 
enotno blagovno znamko Gutes vom 
Bauernhof. V nadaljevanju smo si 
ogledali prodajo tudi na osrednji tržni-
ci v Graz-u, kjer smo prav tako lahko 
zasledili pridelovalce, ki nastopajo 
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pod prej omenjeno blagovno znamko. 
Prepoznavnost je večja, ve se od kod 
dobrine prihajajo in imajo enotne 
označbe in prav tako voden register 
ponudnikov. Pot nas je vodila na ogled 
še ene tržnice, ta je bila v zasebni lasti, 
in sicer Bauernmark Libenau. Pred-
stavlja tudi primer zgledne obnove 
stare stavbe. Obnovljen je bil hlev za 
rejo prašičev, ter predelan za namen 
tržnice. Ustavili smo se na manjši 

kmetiji Hofer v vasi Dietzen, kjer 
pridelujejo bučno olje in laški fižol. 
Zagotovo si bomo zapomnili zelo oku-
sne sladice, katerih sestavina je fižol. 
Tudi čokolada s fižolovim nadevom je 
bila odlična. Pot nas je nadalje vodila 
v Tešanovce, kjer smo obiskali kme-
tijo Passero, ki je aktivna na mnogih 
področjih. Pridelava vina, čokolade, 
kruha in še vodenje manjše trgovinice. 
Predsednik Društva za promocijo in 

zaščito prekmurskih dobrot Janez 
Kodila nam je predstavil njihovo dru-
štvo in njegovo delovanje, ogledali 
smo si nove prostore šunkarne Kodila 
v Markišavcih in ja, poiskusili smo tudi 
Prekmursko gibanico. Preživeli smo 
čudovit dan, pridobili pa tudi veliko 
novih znanj in idej.

Eva BABNIK

Iz društva upokojencev Moravče

Čeprav imajo upokojenci pregovorno 
najmanj časa, so si ga v društvu vzeli 
tudi za obiskovalce rallya po naši ob-
čini. Na stojnici so nudili v glavnem 
tekoče zadeve, čeravno dan ni bil zelo 
vroč. Našla se je tudi domača salama 
in pa razna zelišča iz njihove sekcije. 
Obiskovalci so si lahko izbrali občinski 
turistični material. Le lokacija ni bila 
najbolje izbrana, a saj je bilo prvič, v 
drugo bo sigurno bolje.
V maju se je pripeljalo na izlet v našo 
občino 44 starejših iz DU Cerklje. 
Po sveti maši v moravški cerkvi, so 

bili povabljeni v društvene prostore 
moravških upokojencev na piškote in 
sok. Skromne pogostitve so bili zelo 
veseli. Potem pa so se želeli odpeljati 
še na Limbarsko goro. Bili so prav 
žalostni, ko so izvedeli, da z velikim 
avtobusom zaradi znamenja pri Čajžu, 
ne morejo na želeno lokacijo. Razlo-
ženo jim je bilo, da se občina zaveda 
te pomanjkljivosti in da ima v načrtu 
prestavitev znamenja. Povedano 
jim je bilo, kaj se je v zadnjih letih 
v občini novega zgradilo, kaj je še v 
načrtih, o splošnem dogajanju in o 

kulturnih dogodkih. Za začetek so že 
poznali našo občino, ravno toliko, da 
so radi prisluhnili še povedanemu. Lep 
sončen dan je še polepšal pogled na 
same Moravče in našo pokrajino, ki 
so jo lahko zaradi velikosti avtobusa 
opazovali le iz nižine. Obisk so Cer-
kljani zaključili v gostišču Peterka z 
dobrim kosilom. Iz Moravč so odha-
jali zadovoljni. Obljubili so, da bodo 
k nam poslali še mlajše upokojence, 
ki bodo lahko obiskali sleherne naše 
znamenitosti.

VR
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Gasilska maša pri svetem Florjanu

V cerkvici svetega Florjana v Gori pri 
Pečah se je 5. maja 2013 na »Florja-
novo nedeljo«  pri gasilski maši zbralo 
kar lepo število gasilk in gasilcev.  Ker 
je gasilska maša prava zanimivost, še 
posebej za otroke, se je v cerkvici tega 
dne kar trlo vernikov, ki so prišli poča-
stit njenega zavetnika, kateri  je tudi 

zavetnik gasilcev. Vaški župnik je ob 
tej priliki poudaril pomen gasilcev pri 
vseh nesrečah, ki ljudi lahko prizade-
nejo v življenju in se dotaknil dejstva, 
da so prav gasilci tisti na katere se 
največkrat obrnemo v najbolj temnih 
trenutkih, ko potrebujemo pomoč.  Pri 
maši smo opazili predvsem gasilce iz 

najbližjih gasilskih društev; PGD Peče, 
Vače in Kandrše, verjetno pa se je na-
šel še kakšen član od drugje. Gasilska 
sveta maša je lepa tradicija in upamo, 
da se je bo v prihodnje udeleževalo še 
več gasilcev. Na pomoč!

AL 
Foto: Mojca Smrkolj

Tuštanjčanom čestitke za dvajseti prvi maj

 Srednješolka Nina Mihelčič: »Močno 
upam, da bomo tudi mi, mladi, ko od-
rastemo, tako dobro skrbeli za Tuštanj 
in prvomajsko srečanje  kot sedaj naši 
starši in stari starši, saj so nam dober 

vzgled.«
Letos je Cegunco, ob jubilejnem, 
dvajsetem prvomajskem srečanju v 
Tuštanju obiskalo več kot deset tisoč 
obiskovalcev. Po zagnanosti organiza-

torjev, krajanov in po njihovem zgledu 
mladih, smo lahko prepričani, da bo 
tekla tradicija uspeha tudi v bodoče. 
Letos je za delo poprijelo kar 250 
ljudi. Si sploh lahko predstavljamo? 

Društva
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Društva

To je cela vojska, od katere vsak nosi 
svoj odmerek odgovornosti, da sku-
paj ustvarijo, to kar obiskovalci na 
koncu vidimo: eno izmed največjih 
slovenskih prvomajskih zabavnih 
prireditev z veliko mero domačnosti 
in prijaznosti. Seveda je bilo jubilejno 
leto pestro tudi v programskem smi-
slu, na dobro glasbo se je na plesišču 
trlo obiskovalcev.
Tuštanjsko prvomajsko srečanje z do-
bro hrano in glasbo se je rodilo v letu 
1994 pri Štefanu Svetlinu kot izraz 
veselja nad uspešnim izglasovanim 
samoprispevkom v KS. Torej so bili že 
v preteklosti krajani Zg. in Sp. Tuštanja 
povezani, že takrat so se zavedeli, da 
skupaj lahko ustvarijo več. To je bila 
tudi osnova za ustanovitev društva. 
Predsedoval mu je Pavel Barlič. Na-
slednje leto so prireditev preseli na 
dvorišče gradu Tuštanj in s tem vklju-
čili še kulturno dediščino. Vsako leto 
so predstavili  več ansamblov, med 
njimi so bili znani glasbeni estradniki, 
prihajala je Pihalna godba Moravče, 
poskrbeli so za otroški program, po-

vorko oldtimerjev, lepo je bil obiskan 
planinski pohod po moravški poti, kuli-
narična posebnost pa je bil pečen vol. 
Sčasoma pri gradu za vse številčnejše 
obiskovalce ni bilo več prostora. Ro-
dila se je Cegunca, travnato športno 
igrišče na prostoru, kjer so po drugi 
svetovni  vojni kopali glino in izdelovali 
opeko, po moravško »cegu«. Z veliko 
opravljenih delovnih akcij je bila v da-
našnjem izgledu pripravljena sprejeti 
množico obiskovalcev, pod velikim 
šotorom ali po želji na prostem. Ne-
kateri  preživijo tu ves dan, v naravi in 
veselo, med domačini, ki pa praznika 
zaradi dela pač ne morejo praznovati. 
Franci Cerar, predsednik društva od 
leta 2003 pravi, da člani društva to 
počnejo z veliko ljubeznijo do kraja, 
do medsebojnega prijateljstva, do 
ljudi, ki prihajajo in se vračajo iz leta 
v leto ter pripeljejo s seboj še znance. 
Gotovo brez zvestih sponzorjev, ki 
jim sledijo tudi v teh časih in nekateri 
že vsa leta, ne bi šlo. Hvaležni so za 
podporo domači občini. Veseli so 
tudi vsakokratnega nastopa Pihalne 

godbe in predstavitve društev na stoj-
nicah. Vsem se najlepše zahvaljujejo, 
kajti  le skupaj jim je lahko uspelo priti 
do tako visokega jubileja odmevne 
prireditve.

Župan domače občine, Martin Rebolj, 
se vsako leto z veseljem udeleži  te, 
tudi za občino velike promocije in pra-
vi: »Med Tuštanjčani samimi najdemo 
odgovor, da jim dogodek uspeva, ker 
se zavedajo, da nič ne pride samo od 
sebe. Želim jim še naprej take pove-
zanosti in ustvarjalnosti.«

Naj po dvajsetletni uspešni zgodbi, 
zapišemo še zahvalo predsednika 
Francija Cerarja  vsem, ki so kakorkoli 
pomagali, obenem pa njegovo in dru-
štveno povabilo: »Pridite tudi nasle-
dnje leto v objem prijaznih ljudi!«

Vodstvu in članom društva veliko 
uspeha in srečno tudi v prihodnje!

VR

www.moravce. si
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Društva

V soboto 4. maja 2013 se je v Žu-
žemberku odvijala prva tekma za 
državni pokal tekmovanj Fire Combat 
v Sloveniji, tekma Ognjenih risov. Tu 
sva tekmovala tudi Gašper Bergant 
(PGD Prevoje) in Teodor Bratun (PGD 
Moravče) pod imenom Moravško 
Prevojska naveza. Zasedla sva odlično 
13. mesto. 
Na tem tekmovanju sem imel tudi 
vlogo delegata zveze organizatorjev 
tekmovanj gasilskih dvojic (Fire Com-
bat), zaradi česar sem bil na prizorišču 
tekmovanja že v zgodnjih jutranjih 
urah. Pred pričetkom tekmovanja smo 
morali z glavnim sodnikom Iztokom 
Vutkovičem (PGD Zagorje), predstav-
nikom organizatorjev Peter Košiček 
(PGD Žužemberk) in predstavnikom 
tekmovalcev Sašom Komesom (PGD 
Bistrica ob Dravi) pregledati progo 
ter vso potrebno dokumentacijo. Nad 
samo organizacijo tekmovanja sem 
bil zelo navdušen, bila je izpeljana na 
visoki ravni , s tem da je bilo vreme 
nepredvidljivo in nas je okoli 12. ure 
presenetil močan naliv s točo. Po 
posvetovanju z vodjo tekmovanja in 
glavnim sodnikom smo tekmovanje 

prekinili za 1 uro, nato pa smo ga na-
daljevali in ga tudi uspeli zaključiti.
Na tekmovanju je bilo prijavljenih 
zelo veliko ekip, več kot smo sprva 
pričakovali, s čimer se je pokazalo, 
da smo pri zvezi Fire Combat delali, 
in delamo prav.
V mesecu maju je bilo še tekmovanje 

v Tolminu, ki se ga zaradi poškodbe 
enega od tekmovalcev žal nismo mo-
gli udeležiti, naslednje tekmovanje pa 
je 26. 05 v Logatcu.
Z gasilskim pozdravom,

NA POMOČ!

Teodor Bratun

Prva tekma Fire Combat - v Žužemberku 

Dvodnevna gasilska veselica v Pečah
V Pečah smo se na veselice tako na-
vadili, da tudi letos nismo mogli brez 
nje. PGD Peče seveda nima dovolj 
le en dan veselja, zato je tudi letos 
organiziralo kar dvodnevno veselico. 
V soboto, 18. 5. 2013 smo z veselja-
čenjem pričeli ob 20. uri z ansamblom 
Erazem. Člani ansambla so pričarali 
pravo primorsko fešto na kateri se je 
zavrtelo staro in mlado, živahno pa 

je bilo do poznih nočnih oziroma že 
kar zgodnjih jutranjih ur. V nedeljo, 
19. 5. pa je bilo dogajanje bolj dru-
žinsko obarvano. Člani društva smo 
pripravili bogat srečelov nad katerim 
so bili navdušeni predvsem otroci, za 
glasbo in dobro vzdušje pa je poskr-
bel Ansambel Popotniki. Prireditev je 
oba dva dneva potekala brez večjih 
težav, predvsem pa brez nesoglasij 

in z veliko dobre volje. Za to gre vsa 
zahvala vsem peškim gasilcem, ki 
smo prireditev pripravili, predvsem 
pa obiskovalcem, ki so prišli z enim 
samim namenom; da bi se zabavali 
in lepo imeli. Prihodnje leto društvo 
praznuje 80 let delovanja, zato bo 
verjetno še bolj zabavno. Vabljeni že 
vnaprej! Na pomoč!

AL

Počastitev praznika dela tudi v Dešnu

Kot nam nerekuje že tradicija, smo se 
tudi letošnje leto na zadnji aprilski dan 
zbrali na vaškem igrišču, da bi skupaj 
počastili praznik dela. Srečanje je bilo 
organizirano s strani vodstva Društva 
krajanov Dešen – DŠN. Udeležilo se 

ga je veliko število krajanov, naših 
prijateljev ter podpornikov društva. 
Klepet, druženje in pogostitev so tekli 
v pozne večerne ure. Posebno pa se 
ob takih dogodkih zabavajo otroci, 
ker se jih zbere večje število in čas 

izkoristijo za druženje in igro, ki ju v 
hitrih delovnih tednih premnogo krat 
zmanjka. Člani društva so tudi tokrat 
poskrbeli, da smo se vsi skupaj imeli 
lepo. 

Eva BABNIK

www.moravce. si
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Pomladni koncert Pihalne godbe Moravče

V letošnji, že tradicionalni pomladni 
koncert, 10. maja, nas je godba Mo-
ravče popeljala z zanimivo skladbo z 
naslovom Over and aut.
Sledila je zaigrana zadrega zaradi 
manjkajoče povezovalke, ki pa se je 
hitro razrešila. Tokrat sta Bernardi 
Mal, v vlogi odlične povezovalke, de-
lali družbo še dve devetošolki: Kristina 
Stojkovič Gabrijel in Klara Pečjak,  ki 
sta sproščeno, preprosto in iznajdljivo 
s svojimi igralskimi vložki popestrili  
koncert. Njihova vloga se je izme-
njevala: od resne napovedi Bernarde 
pa do najstniških pogovorov v, njima 
bližjem,  slengu. Zanimivo, prisrčno  
in novo.
V prvem delu koncerta se je godba 
predstavila tudi s skladbo Bojana 
Adamiča, Zgodbica v štirih delih, ki 
je bila napisana za tekmovanje, zato 
je bila tudi tehnično bolj zahtevna, 

a godbeniki so z dovršeno izvedbo 
dokazali, da redne in zavzete vaje 
obrodijo sadove. V sedemdeseta leta 
prejšnjega stoletja nas je popeljalo 
Pegasto dekle, tekom koncerta pa 
je godba zaigrala še nekaj zanimivih 
skladb.
Prvi gostje večera so bili člani Graj-
skega okteta, naši stari znanci, ki s 
svojo ubrano pesmijo že nekaj let 
razveseljujejo ljubitelje glasbe na 
bližnjih in daljnih odrih. Poleg pona-
rodele Katrce so posebej »zažgali« s 
pesmijo The Lion Sleeps Tonight, kjer 
s svojimi glasovi posnemajo oglašanje 
živali v džungli. 
Skupina Gamsi, kot drugi gost večera, 
nas je navdušila s svojimi starimi  in 
novimi hiti in ob njihovi živahni glasbi 
so marsikoga zasrbele pete.
Vrhunec večera pa je bil, po mnenju 
mnogih obiskovalcev, skupen nastop 

Grajskega okteta in Pihalne godbe 
Moravče. Dalmatinska glasba  oz. pe-
tje klap nam vedno pričara nostalgijo 
po morju in tudi to je nastopajočim z 
obema skladbama tudi uspelo: vzbu-
diti spomin na poletne večere nekje 
ob morju, v Dalmaciji … Skladbi Ružo 
moja crvena in Da te mogu pismom 
zvati smo slišali že v mnogih izvedbah, 
a izvedba godbe in Grajskega okteta  
je bila posebej navdušujoča.
Brez dodatkov na koncu, kot običajno, 
ni šlo. 
Tudi letos je godba pripravila zares 
izjemen koncert, velik delež so prispe-
vali tako gostje kot tudi povezovalke, 
zadovoljno občinstvo pa  godbenikom  
daje samo še spodbudo oziroma elan 
za delo  še vnaprej.

Božena Groboljšek
foto: Frisko

Moravški občinski kulturni dogodki

Lepo se je postaviti  z delavnostjo domačih društev. Kva-
litetna kulturna dejavnost naše občine je dobro znana 
tudi širši javnosti. Zato je prav, da rezultatom, velikokrat 
doseženim s precejšnjim  odrekanjem, talentiranih in 
vsem, ki se temu posvečajo s srcem,  damo priložnost 
predstaviti se na občinskih kulturnih dogodkih. Ob slo-
venskem kulturnem prazniku, dnevu žena, občinskem 
prazniku, spominskih proslavah, Martinovem večeru in 
novoletnem koncertu, se pesem in poezija združita s 
prozo, za pestrost poskrbijo inštrumenti, različni izvajalci 
pa dajo vsak svoj kanček v splet različnih tematskih 
prireditev. Stremimo, kolikor to tema dopušča , da so 
vesele.
Tudi občinski abonma, ki ga vsako leto organizira ob-

čina, je razvedrilen, saj je sestavljen iz samih komedij. 
Abonmajska kartica pomeni, da si obiskovalci predstave 
lahko ogledajo za nižjo vstopnino in je prenosljiva. Vedno 
pa so v prodaji tudi vstopnice za posamezne predstave, 
za katere se občina trudi, da je njihova cena zmerna.
Zahvala gre vsem, ki se teh občinskih kulturnih dogod-
kov udeležujete iz katerih koli razlogov, torej na odru ali 
med obiskovalci. Za prihodnost pa velja povabilo tudi 
tistim, ki so do sedaj ostajali doma. Če še niste bili nikoli 
v dvorani Kulturnega doma, ali ste bolj redko, vas vljudno 
vabimo, da se nam pridružite. Potrudili se bomo, da bo-
ste zadovoljni. Konec koncev je tudi prijetno, če kulturni 
dogodek združimo s srečanjem veselih ljudi.

Programski svet Občine Moravče

Kultura
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25. marca je bil prav poseben dan: 
praznovale so naše mamice, ker pa 
bi dva dneva prej praznoval rojstni 
dan tudi naš slavni matematik, po 
komer nosi ime naša šola, če bi bil še 
živ, so se naši učenci pomerili med 
seboj na že tradicionalnem kvizu o 
Juriju Vegi. Tekmovanje je potekalo v 
3 skupinah: učenci 1. triletja z najsta-
rejšo vrtčevsko skupino, učenci 2. in 
učenci 3. triletja. V najmlajši skupini 
smo se imeli prav lepo. Najprej so se 
v poznavanju Jurija Vege, matematiki, 
logiki in prostorski predstavljivosti 
spopadli predstavniki vseh treh prvih 
razredov in Mravljic iz vrtca, nato pa 
še predstavniki vseh treh drugih in 
vseh treh tretjih razredov. Prav vsi 
tekmovalci so navdušeno preštevali, 
računali, razmišljali, napenjali mož-
gančke in se resnično trudili, da bi 
postali končni zmagovalci. Po hudih 
bojih so bili najbolj uspešni učenci iz 
1. b in učenke iz 3. c razreda. Zmago-
valcem še enkrat iskrene čestitke, vsa 
pohvala pa tudi občinstvu, ki je enako 
zavzeto reševalo naloge in navijalo za 
svoje tekmovalce. Da pa smo se med 
vso to matematiko lahko malo spočili, 
so poskrbeli pevski zbor POŠ Vrhpolje 
z mentorico Barbaro Fale in plesni 
skupini plesne šole Miki z mentorico 
Damjano. 
Učenci tretjega triletja so pripravili 
pester in zanimiv kulturni program. 
Nekateri so se nanj pripravljali celo 
šolsko leto. V uvodu se je predstavila 
šolska glasbena skupina. Zaigrale so 
flavte in kitara ob besedilu: Mi smo 
Vega, mi smo mega. Tako zveni na 
novo spisana šolska himna. Učiteljica 
Barbara Fale je zaslužna za pobudo 
za ponovno oblikovanje glasbene 

skupine na šoli. Začetno misel dneva 
je podala gospa ravnateljica, ki je po-
udarila pomen videti smisel življenja. 
Vodenje prireditve za tretjo triado 
sta prevzeli devetošolki, to nalogo 
sta odlično opravili. Povezovali sta 
kratke igre, pripravljene pri dodatnem 
pouku iz angleščine. Učiteljica Zden-
ka Wicher je učence navdušila in jih 
naučila spretnosti igranja. Sami so 
pripravili preproste in izvirne potreb-
ne rekvizite. Tako smo v angleščini 
poslušali odlomke s potovanja na 
vlaku, čakanja na avtobusni postaji 
ter kako postati gasilec. Kako je Jurij 
potoval, ne vemo točno. Lahko bi ga 
imenovali tudi popotnik, saj je zaradi 
poklica obiskal veliko mest, pokrajin. 
Ogledali smo si tudi kratek film, av-
torsko delo dveh devetošolcev. Prav 
je, da tisto, kar je dobro, ne ostane 
skrito. Na sam kviz so se učenci pripra-
vljali kakšen mesec, o življenju Jurija 
Vege pa razpravljali med seboj. Trojke 
učencev so tekmovale in se borile za 
zmago. Zastavljene naloge so bile 
povezane z življenjem in delom Jurija 
Vege oziroma matematično- logične 

ter naravoslovne-fizikalne. Skupaj 
smo iskali tudi znane Slovence Jurije 
(npr.: Tepeš, Zrnec . ..) Zmagovalci so 
dobili simbolične nagrade, ki so jih 
prispevali različni sponzorji.
Na prireditvi učencev drugega triletja 
so sodelovali: šolski pevski zbor Muc 
Art pod vodstvom Mojce Malovrh, 
šolska glasbena skupina, zaplesale 
so učenke, ki imajo izbirni predmet 
ples pod vodstvom Andraža Mraka, 
učenka Anastazija je vse navdušila 
s trebušnim plesom, petošolci pa so 
pripravili igro Sneguljčica. Vsi so nav-
dušeno prisluhnili nastopajočim.
»Skupaj smo stopili« učenci in učitelji 
ter počastili spomin na velikega člo-
veka, Jurija Vego. Zahvala gre tudi 
gospodu Milanu Kokalju, ki je poskr-
bel za pripravo dvorane v kulturnem 
domu in ozvočenje. Na koncu smo 
zadovoljni ugotovili, da ima naša šola 
veliko matematičnih ter pevskih in 
plesnih talentov. 
Kar tako naprej! Bomo videli, kaj nam 
prinese naslednje leto, a na Jurija ne 
bomo pozabili.

Tina Grabnar in Petra Peterka

Kultura

Grajski oktet na dobrodelnem koncertu v Dupleku

V soboto 13.04. 2013 je v Dupleku, 
natančneje v Zgornji Koreni potekal 
dobrodelni koncert za pomoč druži-
nam, ki so jih letos na tem območju 
prizadele poplave. Naslov koncerta 
je bil Festival oktetov, saj je nastopilo 
šest oktetov in dve domači pevski 
skupini. Koncert je postregel z pestrim 
izborom pesmi iz vse Slovenije. Vsaka 
nastopajoča skupina je bodisi imela 
s seboj predstavnika občine, bodisi 

je sama predstavila kraje od koder 
prihaja. Občina Moravče je podprla 
našo udeležbo na dobrodelnem kon-
certu, za kar se ji zahvaljujemo. Med 
drugimi smo zapeli tudi skladbo Mo-
ravška dolina s katero smo povedali 
od kod prihajamo in kako se imenuje 
naš biser pod Limbarsko goro. Po ura-
dnem delu, smo nadaljevali druženje 
z domačini in tkali nova prijateljstva 
in povezave. Prizadetim v poplavah 

največ pomeni izkazana pozornost in 
dobrota vseh, ki v srcu dobro mislijo. 
Za konec pa še misel, ki jo je povzel 
tudi župan občine Duplek g. Mitja 
Horvat:
Za vse je svet dovolj bogat
in srečni vsi bi bili,
ko kruh delil bi z bratom brat
s prav srčnimi čutili. 
(S. Gregorčič)

Primož Peterka

Kviz o Juriju Vegi
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S šolo za šolo

Nova pridobitev v vrtcu Moravče

V našem vrtcu smo dobili nekaj či-
sto novega in posebnega. Novosti 
so se najbolj razveselili najmlajši 
otroci. Uporabljamo ga, kadar se 
odpravimo na sprehod v bližnji ali 
daljši okolici. Tudi če se odpravimo 
na dolgo pot nismo prav nič utrujeni 
od hoje. Se sprašujete, kako je mo-
goče, da se lahko odpravimo kamor 
želimo, pa čeprav smo najmlajši? To 
je mogoče le z avtobusom. Dobili 
smo nov voziček s šestimi sedeži, ki 
mu pravimo kar »minibus«. Z novo 
pridobitvijo se lahko odpravimo ka-
morkoli in opazujemo okolje. Kadar-
koli se kje pojavimo, so v nas uprte 
oči. Res nas je zanimivo videti, zato 
upamo, če nas še niste videli, da se 
kdaj srečamo. A prav dolgo časa 
ne bomo uporabljali »minibusa«. 
Saj bomo postali starejši in večji, 

zato bomo ta prav poseben voziček 
predali mlajšim otrokom v veselje 
in uporabo. 

Otroci iz skupine Medvedki 
z Rebeko in Gregorjem 

Najbolj aktivna in planetu Zemlja prijazna šola

OŠ Roje - Z učenci smo se v pone-
deljek, 22.4.2013, na svetovni dan 
Zemlje, na Gospodarskem razstavi-
šču udeležili slavnostne prireditve ob 
zaključku vseslovenskega natečaja 
Planetu Zemlja prijazna šola. Natečaj 
je organiziralo društvo Planet Zemlja, 
na podelitvi pa nas je nagovoril celo 
sam predsednik Borut Pahor. 
Srečanja so se udeležili tudi znani 
igralci, športniki, pevci in varuhinja 
človekovih pravic Vlasta Nussdorfer. 
Na natečaju je v okviru devetih raz-
ličnih projektov sodelovala tudi naša 
šola. Učenci prilagojenega programa 

so se v okviru projekta Zelena nit, Ka-
ravana varne kemije in Zemljo so nam 
posodili otroci, spoznavali z različnimi 
ekološkimi temami, ustvarjali plakate, 
pripravili kratek film o šolskem eko 
vrtu ter sodelovali v šiviljski delavnici. 
Učenci posebnega programa pa so 
prebirali eko knjige in se udeležili na-
zornega predavanja o kompostiranju 
ter osvajali znanje pravilnega ločeva-
nja odpadkov.  
Za svoje delo je bila šola še posebej 
nagrajena pri natečaju Ko odpadki 
postanejo zlato in si s tem pridobila 
naslov Planetu Zemlja prijazna šola 

2012/2013, s projektom Zemljo so 
nam posodili otroci, pa je dobila še 
naziv najbolj aktivne šole za šolsko 
leto 2012/2013,
Naša šola je sicer majhna, vendar nam 
je uspelo, da smo se dvakrat pojavili 
na odru in to pri zelo široki konkurenci. 
Posebej smo bili ponosni, da smo se 
kot zadnji in najbolj aktivni na temu 
natečaju pojavili na odru in nam je 
predsednik države dal »petko«. 

Mentorici Darja Gruden 
in Lucija Kodrca 

z učenci OŠ Roje

Mesec april je bil v skupini Žabice, me-
sec pohodov in izletov v prebujajočo 
naravo moravške doline. Sonce je s pri-
jetno toplimi  žarki prebudilo naravo,  nas 
pa zvabilo, da smo se pogumno podali 
na pohode in izlete. Šli smo na Hribce, 
se poveselili pod veliko lipo, v Rudniku 
opazovali račke, v Zalogu do ribnikov, 
ki so nam  nudili polno zanimivosti. Na 
poti smo spoznavali prebujajoče spo-
mladansko življenje v naravi, Spoznavali 
smo spomladansko cvetje, živali in polno 
zanimivosti.  Skupaj z otroci smo ugoto-
vili, da nam je v naravi lepo. 
Otroci skupine Žabice z Ivanko Cerar, 
Ivanko Osolnik Avbelj in Meto Urankar 

Ivanka Osolnik Avbelj
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Uspešno zaključen prometni teden

V tednu od 22. do 26. aprila smo 
imeli na šoli prometno obarvan teden. 
Različne dejavnosti so nas spomnile 
in opomnile na toplejše dneve, ko se 
predvsem kot kolesarji spet bolj mno-
žično vključujemo v promet.
Teden smo začeli z otvoritvijo prome-
tnega kotička v spodnji avli naše šole. 
Kotiček boste z lahkoto našli, saj ga 
krasi pravo pravcato mavrično kolo. 
Namen prometnega kotička je obve-
ščati učence in ostale obiskovalce šole 
o primerni varnosti vseh udeležencev 
v prometu, o prometnih akcijah, ki se 
bodo odvijale med šolskim letom, o 
opravljanju kolesarskega izpita v 5. 
razredu in podobno. Prav tako bomo 
na tem mestu razstavljali izdelke, po-
vezane s prometom.
V tem tednu smo učencem med 
glavnim odmorom ponudili tudi ogled 
poučnih kratkih filmov in risanih fil-
mov o  kolesarstvu. Ogledalo si jih je 
veliko učencev, predvsem od 2. do 5. 
razreda.  Na šolskem dvorišču pa so 
se učenci od 1.-4. razreda preizkusili 
v zabavnem poligonu s skiroji. 
Prometni teden smo nadaljevali s šol-
sko klepetalnico, kjer so starejši učen-
ci poklepetali o prometu nasploh, o 
kolesarjenju, pomenu kolesarjenja in 
gibanja nasploh za naše zdravje. Po-
kazali so precej znanja, predvsem pa 
so potrdili, da se radi gibajo in da se 

zavedajo, kako pomembna je telesna 
aktivnost.
Za zaključek prometnega tedna smo 
pripravili razglasitev zmagovalcev 
šolskega likovnega natečaja. V vsaki 
starostni skupini (vrtec, 1. triada, 2. 
triada, 3. triada) so bile za prva tri 
mesta podeljene praktične nagrade 
s priznanji za uvrstitev na razstavo. 
Poleg tega se je strokovna komisija 
odločila, da dodatno podeli najbolj-
šim ustvarjalcem iz vsake starostne 
skupine priznanja za sodelovanju na 

šolskem likovnem natečaju. Vsi na-
grajeni likovni izdelki so razstavljeni 
v šolskem prometnem kotičku.
Pred nami so topli in sončni dnevi, 
ki kar vabijo, da se usedemo na kolo 
in se odpeljemo vsaj na krajši izlet 
po Moravški dolini. Učence bomo 
spodbujali k temu, da več kolesarijo, 
predvsem pa moramo poudarjati, 
kako pomembno je pri tem poskrbeti 
za varnost.

Betka Gorjup Skok

Tek prijateljstva pri najmlajših

V torek, 21. 5. smo se tudi najmlajši 
otroci iz skupine Murenčki odpravili 
na Tek prijateljstva. Med zajtrkom 
smo nezaupljivo pogledovali proti 
temnim oblakom, ki so napovedovali 
vse prej kot lepo vreme. Kar naenkrat 
pa nas je presenetilo toplo sonce 
in malo vetriča, ki sta pregnala tudi 
misel, da se pričakovanega teka ne 
bomo udeležili.
Z otroki smo se hitro uredili, pripravili 
malico, se obuli in odpravili novim 
zmagam naproti. Med potjo nas je 
zanimala vsaka travniška cvetlica. Iz 
svojih utic so nas pozdravljali psi in 
na poti smo srečali počasnega polža 
velikana.
Del poti smo z otroki pretekli in prišli 
do Rudnika. Tam smo se usedli na 
»bibo«, pomalicali in se posladkali. Pot 

nazaj je bila prav tako pestra … Naš tek 
je uspel, uspeli pa smo tudi mi.

Skupina Murenčki,
 Ana Gerčar, vzgojiteljica

S šolo za šolo
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Zveza prijateljev mladine Domžale vas obvešča, da tudi v letu 2013 organizira

LETOVANJE OTROK NA OTOKU KRKU.
Letovanje bo potekalo v času letnih počitnic za učence osnovnih šol Občin Domžale, Trzin, Mengeš, Lukovica, 

in Moravče od 1. razreda do vključno 9. razreda.
Izvajalec je družba: Leštan&Leštan d.o.o.

Izmene:
1. izmena: 06. 7. 2013 - 16. 7. 2013
2. izmena: 16. 7. 2013 - 26. 7. 2013 
3. izmena: 26. 7. 2013 - 05. 8. 2013

Polna cena 10 dnevnega letovanja je 330,00 EUR. Plačilo je v treh obrokih.
Prijavijo se lahko vsi učenci, ki želijo letovati na otoku Krku. 

Letovanje socialno in zdravstveno ogroženih otrok pa sofinancira ZZZS in sicer za otroke 
s stalnim prebivališčem v Občini Domžale, Trzin, Mengeš, Lukovica in Moravče.

Prispevek staršev je 159,00 EUR in je plačljiv v treh obrokih (3 x 53,00 EUR).

Prijavnice za letovanje lahko otroci dvignejo pri šolski svetovalni službi. Obrazec: Prijavnica je objavljena tudi na 
naši spletni strani http: www.zpm-domzale.si.

Za vse dodatne informacije pokličite telefonsko številko:  01 721 27 91, 041 728 179 ali 051 624 176, 
vsako sredo, med 16. in 18. uro, ali nam pišite po e-pošti na naslov: zpm.domzale@siol.net.

Veselimo se počitnic z vami!

Šolska glasbena skupina nastopila v Festivalni dvorani

Na 6. glasbenem festivalu osnovnih in 
srednjih šol, ki je v organizaciji Pionir-
skega doma – Centra za kulturo mla-
dih, v torek, 16. aprila 2013, potekal 
v Festivalni dvorani, je sodelovala tudi 
ŠOLSKA GLASBENA SKUPINA, OŠ 
Jurija Vege Moravče s pesmijo Dekle 
moje pojdi z menoj.
Naši glasbeniki so nastopili kot prvi 
in za nastop poželi glasen aplavz. 
Glasbeni festival je prireditev, ki 
omogoča mladim, še neuveljavlje-
nim posameznikom in skupinam 
slovenskih osnovnih in srednjih šol, 
da predstavijo svoje izvajanje in tudi 
avtorsko glasbeno ustvarjanje pred 
občinstvom. Za mlade glasbenike in 
pevce naše šola je bil nastop na tej pri-
reditvi zelo zanimiva izkušnja. Srečali 
so se z vrstniki, ki glasbeno ustvarjajo 
po drugih šolah in dobili veliko novih 
idej.  Zanimivo je bilo tudi »rokovanje« 
z  različnimi mediji.  
Letošnja  žirija, ki so jo  v sestavljali: 
Aleš Uranjek, Jure Longyka in Andrej 
Pekarovič, (glasbeni pedagog v Pionir-
skem domu) je bila navdušena nad 

mladimi perspektivnimi glasbeniki. 
Zmagovalka med posamezniki  Mia 
Marija Herceg je žirijo navdušila z 
izredno prepričljivo izvedbo skladbe 
ter dobro interpretacijo na odru, 
zmagovalna skupina Imset, pa z zelo 
izdelanim nastopom ter karizmo. 
Zmagovalci za nagrado dobijo snema-

nje v studiu Pionirskega doma.
Prelepe pesmi, ritem rock’n’rolla in 
žarometi oderskih luči so našo šolsko 
skupino spodbudili k nadaljnemu 
ustvarjanju in dali nov zagon njihovim 
mladostnim ritmom.

Barbara Fale

S šolo za šolo
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Območno srečanje otroških pevskih zborov

V petek, 12. aprila,  je bilo v Mengšu 
Območno srečanje otroških pevskih 
zborov. Srečanje je organiziral Javni 
sklad RS za kulturne dejavnosti, ob-
močna izpostava Domžale. Na tem 
srečanju so sodelovali otroški pevski 
zbori iz osnovnih šol nekdanje ob-
čine Domžale. Tega srečanja sta se 
udeležila tudi dva otroška zbora naše 
šole. Otroški pevski zbor Mali kos 

pod vodstvom zborovodkinje Mojce 
Malovrh se je predstavil s pesmimi: 
Sonce za krta, Pesmijo o sveti Luciji 
in pesmijo V deželi opic. Na klavirju je 
zbor spremljal Dominik Štefan. 
Tokrat so se prvič na srečanju predsta-
vili tudi pevci in pevke, ki obiskujejo 
otroški pevski zbor na Podružnični 
šoli Vrhpolje. Zapeli so pesmi: Če bi 
se svet nazal vrtel, Katka brez copat-

ka in Petelinček je na goro šel. Zbor 
je na harmoniki spremljala njihova 
zborovodkinja Barbara Fale. 
Dvorana KD Mengeš je prekipevala 
od otroškega petja in toplih aplavzov. 
Mladi pevci pa so pokazali veliko zna-
nja in veselja do petja. 

Barbara Fale, 
foto: Andreja Javorič 

Manca Avbelj – Nova svetla 
zvezda na nebu slovenske atletike

Manca Avbelj iz Zgornjih Kosez je dijakinja srednje frizerske 
šole, ki še do pred kratkim niti slutila ni, kakšen talent in po-
tencial se skriva v njej. Po spletu okoliščin je pričela s treningi 
meta krogle in danes, le slabi dve leti po začetku svoje športne 
poti, se že lahko ponaša z državnim rekordom! Kakšna pa je 
bila njena pot do tu?
Manca se nikoli ni resneje ukvarjala s športom. V nekem obdobju 
je pol leta enkrat na teden hodila na atletiko v OŠ Jurija Vege v 
Moravčah, sicer pa se je bolj videla v rokometu ali odbojki. V 
devetem razredu jo je učiteljica poslala na atletsko tekmovanje 
suvat kroglo, saj je bila od sošolk najboljša. Na tekmovanju na 
katerega je šla brez večjih pričakovanj, se je Manca izkazala za 
daleč najboljšo in je tudi zmagala. Po srečnem spletu okoliščin 
je na tekmovanju sodila tudi ena od trenerk za mete, ki je opazila 
njen talent ter Manco povezala z njenim sedanjim trenerjem, 
Danilom Emberšičem. Prvo večje tekmovanje, ki se ga je Manca 
udeležila je bilo državno prvenstvo na Koroškem, jeseni 2011, za 
tem pa so šli rezultati strmo navzgor. Dobri rezultati in napredek so 
Manco  še bolj navdušili in motivirali, zato ji tudi naporni treningi 
niso nikoli odveč. Treninge ima vsak dan razen ob nedeljah in 
morda ima prosto še kakšno soboto, sicer pa ima v letošnjem letu 
večino vikendov tekmovanja. Treningi, ki potekajo na domžalskem 

S šolo za šolo
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Prvič Rally Saturnis tudi v naši občini

Vidno še pod izjemnimi vtisi so dan 
po zaključku rallyja občani pa tudi 
občanke ustavljali župana: »Upam, da 
bo občina privolila v organizacijo na 
našem terenu tudi naslednje leto. To 
pa so bili užitki.« 
Prvič je potekala trasa rallya tudi 

po naši občini. Strah, da bi bilo kaj 
narobe, ki se ob tej vrsti organizacije 
pojavi, je skoraj dobrodošel, kajti 
organizacija mora potekati z veliko 
mere previdnosti. Poveljnik Gasilske 
zveze Moravče, Janez Povirk, je imel 
kar nekaj posvetov z organizatorjem, 

prav tako občinski sodelavci. Naši 
gasilci so pokrivali traso po moravški 
občini, ki je bila v primerjavi za ostali-
mi občinami najdaljša. Sodelovalo je 
31 gasilcev. Na ogled je prišlo veliko 
ljubiteljev in navijačev tega športa 
od blizu in daleč. Največ se jih je 
zadrževalo ob dovoznih cestah in 
cestnih zavojih - »šikanah«. Sem pa 
tja so morali prevelike navdušence, 
ki so prišli preblizu nevarnih odsekov 
ali kar na samo traso, gasilci pač spo-
mniti na nevarnost. K varni vožnji so 
pripomogli tudi kar ugodni vremenski 
pogoji, da ob spremljanju dogodka ni 
bilo žeje pa so poskrbela naša društva. 
Splošen vtis ob zaključku je, da so bili 
ljudje zadovoljni. Takšne informacije 
sta dobila tudi župan in poveljnik Ga-
silske zveze. Ker je bil tudi organizator 
zadovoljen, se verjetno že lahko ve-
selimo 37. rallya Saturnus naslednje 
leto, ki bo datumsko le kakšen teden 
kasneje. 

VR

Spoštovani občani in vsi ljubitelji 
avtomobilskega športa
V nedeljo 12. maja 2013 se je zaključil 
36. rally Saturnus. Rally je zvrst avto 
športa, ki se odvija z registriranimi 
vozili. To omogoča, da deloma poteka 
v javnem prometu na t.i. etapah in na 
zaprtih  hitrostnih preizkušnjah, kjer se 
tekmuje na čas. Na teh delih je izjemno 
pomembna varnost, ki jo zagotavljamo 
tudi z lokalnimi gasilci.
Zahvaljujemo se vsem, ki bivate ob ne-

posredni trasi letošnjega tekmovanja, 
za vaše razumevanje in potrpljenje, 
posebno  tistim, ki ste bili 5 – 6 ur zno-
traj cestnih zapor. Posebna zahvala gre 
tudi krajanom, ki ste kot prostovoljni 
gasilci sodelovali z nami, prav tako 
uredništvom občinskih glasil, saj smo 
z vašo pomočjo pravočasno obveščali 
prebivalce in nenazadnje županom in 
njihovim sodelavcem z nasveti in pri 
pripravi vseh potrebnih dovoljenj.
Tudi iz športnega vidika je bila pri-

reditev uspešna. V vseh treh dneh 
tekmovanja je nastopilo 77 posadk, 
ki so prišle iz enajstih  držav Evrope. 
Veseli nas tudi, da je bila slovenska 
posadka Aleks Humar – Florjan Rus 
najboljša, kar še bolj utrjuje sloves 
našega rallya. 
Ob zaključku kličemo:pridružite se 
nam tudi prihodnje leto! 
Športni pozdrav!

Viktor Levec, predsednik 
organizacijskega odbora

stadionu, se pričnejo z ogrevanjem s 
tekom, razteznimi in tekaškimi vajami, 
potem pa Manca vadi še tehniko me-
tov in mete. Za konec sledijo še vaje 
za moč z utežmi, ki jih izvaja v fitnesu. 
Manca pravi, da se treningi, ki so bili na 
začetku le dvakrat tedensko, niso tako 
poznali pri njenem načinu življenja, ko 
pa so se pričele tekme in so rezultati 
šli samo še navzgor, je naraščalo tudi 
število treningov. Pravi tudi, da se je na 
to čisto navadila in da si ne predstavlja 
več, da ne bi trenirala, čeprav ima 
takšen način življenja tudi svoje slabe 
strani. Prostega časa skoraj nima več 
in prav tako so se močno zmanjšali 
stiki s prijatelji. Zaradi prilagajanja tre-

ningom in tekmovanjem je omejena 
tudi zabava, sploh konec tedna, ko se 
večina njenih vrstnikov lahko brez skrbi 
zabava dolgo v noč. Kljub temu dobre 
plati športa odtehtajo vse minuse. 
Manca v športu uživa, dobri rezultati 
ji dajejo motivacijo za naprej, poleg 
tega pa pravi, da s športom naredi 
predvsem veliko zase in da je atletika 
ter šport na splošno en sam velik plus. 
Največji plus v njeni dosedanji karieri 
pa je bil zagotovo državni rekord, ki ga 
je 13. 4. 2013 podrla po kar 17 letih! 
Rekord v suvanju krogle je z 14,95m 
izboljšala na 15,19m, nato pa ga 22.5. 
na državnem prvenstvu v Ljubljani še 
izboljšala na 15,40m. S temi rezultati 

je dosegla normo za svetovno mladin-
sko prvenstvo, ki bo julija v Donjecku v 
Ukrajini. Med cilji ji je najpomembnejši 
najbližji, dobra uvrstitev na svetovnem 
prvenstvu, na katerega se pripravlja že 
4 mesece, ter seveda dobre uvrstitve 
na ostalih tekmah. Dolgoročni cilj pa 
je kot za vsakega športnika zastopanje 
Slovenije na olimpijskih igrah in drugih 
velikih tekmovanjih. Manca si vseeno 
ne dela nerealnih ciljev in pričakovanj 
in pravi, da bo pustila času čas in še 
naprej pridno trenirala. Mi ji želimo vso 
srečo in verjamemo, da se bo tudi nje-
no trdo delo zagotovo obrestovalo.

AL
Foto: Osebni arhiv

Šport
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Turnir v namiznem tenisu v 
Češnjicah

Na praznično soboto, 27. aprila 2013, se je v Češnjicah, 
natančneje na dvorišču pri Cesarju, odvijal turnir v na-
miznem tenisu, ki ga je organiziralo Društvo krajanov 
Češnjice. Dogodka se je udeležilo lepo število ljudi, tako 
domači kot tudi drugi člani društev. Igralci so bili razdeljeni 
v kategorije in sicer otroci do 15 let, sledili so mladinci do 
30 let, veterani in ne smemo pozabiti tudi na ženske, ki 
so s svojo igro popestrile dogajanje. Po končanem tek-
movanju, je sledila podelitev medalj in diplom najboljšim 
igralcem. Prav tako je bilo poskrbljeno tudi za hrano in 
pijačo ter veliko dobre volje, ki se je nadaljevala do poznih 
popoldanskih ur. 

Tjaša P.

Vse nogometne selekcije z lepimi dosežki

Vsi člani in članice našega nogo-
metnega kluba so v polnem zago-
nu spomladanskega dela sezone 
2012/2013, ki pa se je že prevesila v 
zadnjo četrtino tekmovanja.
Veliko prijetno presenečenje so nam 
priigrali naši najmlajši nogometaši 
selekcije do 6 let, ki letos nastopajo v 
ligi svojih vrstnikov v organizaciji NK 
Črni Graben. Na prvem odigranem 
turnirju so zebeležili dve visoki zmagi 
proti ekipi NK Dob in domačemu 
moštvu, proti črnuškim nasprotnikom 
jim je zmaga za las ušla, proti ekipi 
Šipca (Olimpija) pa so morali priznati 
premoč nasprotnika.
Ekipa U8 tudi v nadaljevanju zlahka 
opravi z nasprotniki iz Kamnika in 
Črnega Grabna, še vedno pa jim je 
trn v peti moštvo nogometnega kluba 
Svoboda iz Kisovca, ki so pred njimi 
le za tri točke.
Nogometaši selekcije U10 iz tekme 
v tekmo igrajo bolje in osvajajo nove 
točke. Trenutno so osmi, vse možnosti 

za napredovanje pa so še odprte.
Tudi ekipi U12 in U14 lepo prihajata 
do novih točk.  Selekcija do 12 let je 
trenutno uvrščena na 5. mesto med 
13. ekipami, z dna lestvice pa se je 

odlepila tudi ekipa do 14 let in je tre-
nutno na 8.mestu z  možnostimi za 
nadaljnje napredovanje.
Ekipa deklet od 1.aprila marljivo 
trenira dvakrat tedensko. Opaziti  na-

Igralo se bo na asfaltni površini
pri Osnovni šoli Jurij Vega Moravče,
4+1 po pravilih malega nogometa.

 
Prijavnina znaša 35 EUR na ekipo in se poravna na dan 
žreba 27.6.2013 ali najkasneje na dan tekmovanja ob 

oddaji prijave pri zapisnikarski mizi.
Žreb bo v brunarici ob glavnem nogometnem igrišču 

NK Termit v četrtek 27.6.2013 ob 19.uri
Zadnji rok za prijave je 25.6.2013 

 
Nagradni sklad:

1. mesto pokal + 250 EUR
2. mesto pokal + 150 EUR
3. mesto pokal + 100 EUR
4. mesto tolažilna nagrada

 Podeljen bo tudi pokal za naj igralca in naj vratarja.

 Vse informacije in prijave po telefonu:
070 559 405 ali 031 682 768

Šport
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Pisma bralcev

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Grmače nekdaj in danes

Danes me je k pisanju tega članka 
napeljala skrb in misel za lepši do-
prinos k ureditvi križišča na zaselku 
Grmače. Mnogokrat poslušam kritike 
voznikov, pohodnikov in tudi krajanov, 
ki se sprašujejo, zakaj na Grmačah, 
ki je kar precej prevozno križišče, ni 
smerokazov za Ribče, Slivno ali do 

kmetije odprtih vrat pri Mežnarju na 
Sv.Miklavžu. Mnogi se na tem razpotju 
ne znajdejo, zato mislim, da bi morali 
tisti, ki so zadolženi za take in podobne 
stvari v naši občini, poskrbeti, da se 
to uredi.
Še ena stvar me moti. Kapela na 
Grmačah je verski simbol, da ima za 
seboj svojo zgodovino. Mi, ki živimo 
v občini Moravče, smo dolžni spošto-

vati verske, zgodovinske in kulturne 
spomenike, kakor tudi simbole NOB. 
Prav to bi rada napisala, da ima 
kapela dvojni pomen. Zgrajena je 
bila leta 1778 v zaobljubo za srečno 
rešitev treh bratov Korimšek iz Zg. 
Prekra iz deroče Save. Ti mladi ljudje 
so služili kruh s splavarjenjem tovora 
po reki Savi na Hrvaško. Ker takrat 
še ni bilo cest in železnice, je bilo 
splavarjenje po Savi edino prevozno 
sredstvo. Bilo je hudo neurje, Sava 
globoka in deroča, tovor pa so morali 
prepeljati. V Zidanem mostu je splav 
zajel močan vrtinec, zadel je v čeri in 
se raztreščil. V hudem boju z valovi so 

Slovenija si je v tujini 
ponovno izposodila de-
nar, tokrat po zelo viso-
ki obrestni meri. Vlada 
je predstavila strategi-
jo, ki naj bi Slovenijo popeljala iz gospodarske krize. 
Znižanju plač v javnem sektorju bo sledilo zvišanje 
DDV-ja s 1. julijem, kar bo slovenskemu gospodarstvu 
zadalo dodaten udarec, namesto potrebnih spodbud. 
Povišali pa se bodo tudi stroški občinam, saj se bodo 
projekti podražili, kar pa lahko v letošnjem letu pripelje 
do dodatnih finančnih težav za že načrtovane projekte. 
NSi nasprotuje dvigu DDV-ja, ki bo poleg gospodarstva 
prizadel tudi najrevnejše državljane. Nejasno pa ostaja 
vprašanje, za katere projekte bo vlada namenila denar, 
ki ga bo zbrala s povišanimi davki in prispevki. 

OO NSi Moravče vas vabi na tradicionalno kreso-
vanje na Limbarski gori. V nedeljo, 23. junija, bo ob 
20. uri v cerkvi na Limbarski gori maša za domovino. 
Po kulturnem programu in nagovoru poslanca NSi 
Mateja Tonina bomo prižgali tudi kres.

Naša poslanka Ljudmila Novak pa vas v juniju vabi 
na ogled slovenskega parlamenta. Vsi občani in 
občanke, ki si ga želite ogledati, se najkasneje teden 
dni po izidu tega časopisa prijavite na naslov: ljudmila.
novak@gmail.com ali ljudmila.novak@dz-rs.si Nato 
boste prejeli informacijo o datumu in načinu obiska. 
Dobrodošli v DZ Republike Slovenije!

Glas svetnikov Liste župana Martina Rebolja je usklajen 
na predhodnih sestankih, temelji na dejstvih in širokem 
informiranju pri posameznih načrtovanih projektih pa 
tudi iz posluha do občank in občanov. Naši načrti so 
vnaprej dobro premišljeni in jih javno predstavimo. Se-
veda pa potem na občinskem svetu za preštudirane pro-
jekte tudi glasujemo, saj za njimi stojimo. Je pa tako, da 
ne smemo računati le na všečnost. Naša naloga je, da 
z občinskim sredstvi dobro gospodarimo. Poskušamo 
pridobiti čim več sredstev iz raznih virov EU in države. 
Res pa je, da nas kot okolica Ljubljane uvrščajo med 
razvite in imamo zelo omejen dostop do teh sredstev. 
Kolikor se le da, smo jih počrpali in nanje še računamo. 
Kakor vsak občan ravna v domačem gospodinjstvu, tudi 
mi za občino načrtujemo le minimalno posojilo in to 
za konkretne, velike projekte in po minimalni obrestni 
meri. Za nami je sicer zelo dolga zima, v kateri smo si 
vsi želeli varne ceste. To pa je cena, kar je letos splošen 
slovenski pojav, da bomo morali malce stisniti. Zato 
mogoče kakšna načrtovana zadeva ne bo čisto takoj na 
vrsti, a v bližnji prihodnosti lahko računate nanjo. 
Župan vas na svoji strani sproti obvešča, kar skupaj 
načrtujemo. Za našo svetniško skupino pa občani vi-
dite, da nimamo navade, da bi se pretirano oglašali s 
prispevki, lahko pa naše delo vidite po občini. 
Mladim želimo dober zaključek šolskega leta, vsem 
sproščujoče in varne počitnice. Ob dnevu državnosti, 
ki bo kar hitro naokoli, pa vsem iskreno čestitamo.

Svetniška skupina Liste župana Martina Rebolja

predovanje tako v sami tehniki, kot 
kondicijski pripravljenosti. Seveda 
bodo dekleta morala vložiti še veliko 
truda, vendar smo z udeležbo in pri-
zadevnostjo zelo zadovoljni. V prihaja-
jočem vikendu se bodo udeležile tudi 
prvega turnirja. O njem bomo poročali 
v naslednji številki.
Članska ekipa je uvodni del spomla-
danskega dela pričela z tremi remiji in 

porazom, zadnji dve tekmi do oddaje 
prispevka pa so si z zmagami priigrali 
nove točke. Trenutno so na 4. mestu, 
z odločno igro pa lahko pridejo tudi 
kakšno mesto višje.
Veterani so drugi del lige pričeli z 
visoko zmago desetih golov proti 
ekipi Komende, proti domžalski ekipi 
Partizan pa so tekmo tesno izgubili. Še 
vedno so na samem vrhu lestvice. 

Tudi vnaprej vabimo vse ljubitelje 
moravškega nogometa, tako dečke 
in dekleta, od 6.leta starosti dalje, da 
se nam pridružijo. 
Vse informecije na 070 559 405 in 
031 682 768, ali vsak torek od 18.ure 
dalje pri brunarici ob nogometnem 
igrišču.

Bojan Bibič
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si obljubili, da bodo v primeru srečne 
rešitve sezidali na Grmačah kapelico. 
V kapelo so dali izdelati kip Marije in 
jo imenovali Marija morska zvezda, 
zavetnica brodarjev in mornarjev. 
Mnenja sem, da je to treba spoštovati, 
da bi poznejši rodovi doumeli, zakaj 
so ti simboli postavljeni.
Kapela pa je imela še en velik pomen 
v času NOB. Preko Grmač so v letih 
1941 - 1945, ko je divjala vojna, pri-
hajale partizanske enote – brigade in 
trume mož ter žena, ki so se borili za 
osvoboditev jarma od sovražnika. Ti 
ljudje so prihajali preko naših hribov 
in gozdov in se prebijali preko deroče 
Save na Dolenjsko ali nazaj na Šta-
jersko. Če je bil sovražnik v bližini, je 
morala moja mama v kapeli ugasniti 
svečo, kadar pa nevarnosti ni bilo, je 
luč svetila, da so borci varno prečkali 
križišče Grmače. Mislim, da je bilo 
s tem marsikatero človeško življenje 
ohranjeno. Danes, ko je minilo že 
toliko let od tistih krutih časov, bo 
marsikdo dejal, da je bilo to nesmi-
selno. Vendar ljudje, ki so tiste vojne 
čase preživeli, o tem mislijo drugače. 
Mladi, ki niso izkusili udarca vojne, 
ne morejo razumeti krute resničnosti 
pomena suženjstva.
Marsikdo sprašuje, ali ima pomen, da 
stoji kapela na razpotju in ovira pro-
met. V vojni je bila za mnogo luč življe-
nja in tudi danes ima pomen. Koliko 
lepih spominov na otroška leta sedaj 
že odraslih ljudi nosi v srcu spomine 
velikonočnih dni, ko so iz vasi v naših 
krajih prinašali košare velikonočnih 
dobrot. In še danes je tako.
Ne samo mene, marsikoga moti ure-
jenost okoli kapele. Asfalt je položen 
precej stran, kar nekaj metrov do kape-
le pa je ostal makadam, kar ne zgleda 
preveč lepo.  Mi, ki živimo na Grmačah 
in skrbimo za kapelico, pa denarja za 
asfalt pred kapelo nimamo.   Je pa 
ta objekt sedaj tudi velik problem za 
voznike tovornjakov, gradbenih strojev 
in drugih vozil, ki vozijo mimo. Čeprav 
se trudijo, da kapele ne bi poškodovali, 
jim to ne uspe vedno. Mislim in želim, 
da me bo kdo v mojih kritikah razumel 
in podprl, saj vendar živimo v času, ko 
tudi ljudje v hribih želimo malo več 
pozornosti našim krajem. Smerokazi 
in asfalt pred kapelo je moja prošnja, 
želja in nuja.

Slavka Srenjšček

Abraham v župnišču

Zadnje dni deževnega aprila, se je 
abraham ustavil v moravškem župni-
šču,  pri župniku gospodu Kancijanu 
Čižmanu. Iskal ga je, pa ga ni našel 
»doma«, zato je pot ubral za njim in 
ga v  ponedeljek, 29. aprila, prav na 
rojstni dan, dohitel v večnem mestu 
Rimu, kjer je bil skupaj z moravškimi 
animatorji. 
Petdesetletnica je v življenju vsakega 
človeka nekaj prav posebnega in mno-
gokrat je težko najti darilo človeku, ki 
v sebi nosi toliko čudovitih darov, kot 
jih nosi naš župnik. Prav zato in tudi v 
dogovoru z njim, je bilo zanj in za vse 
župljane, v prvem vikendu letošnjega 
maja pripravljeno praznovanje, ki 
upam, bo gospodu župniku in tudi 
vsem nam, še dolgo ostalo v prijetnem 
in lepem spominu, saj se spomin, ki se 
zapiše v srce, nikoli ne izbriše. 
V samo praznovanje župnikovega 
abrahama je bilo vloženega veliko dela 
in organizacije, kar je opravila skupina 
župljanov. Prav nihče izmed župljanov 
pa odboru za pripravo praznovanja ni 
odrekel svoje pomoči, saj je vsak želel 
prispevati svoj kamenček v mozaiku 
praznovanja, pa naj bo finančno ali  
materialno,  mnogi  od njih pa tudi s 
peko sladkih dobrot, brez katerih pra-
vega praznovanja preprosto ne more 
biti. Mize v župnišču so bile bogato 
obložene z vsemi dobrotami, ki smo 
jih pripravili za župnikovo praznova-
nje. Preko 95 vrst sladkih dobrot se je 
nabralo v župnijski učilnici in tako se 
je pokazalo, da je vsak želel prispevati 
svoj delež v praznovanje in veselo dru-
ženje vseh nas. 
Praznovanje župnikovega abrahama 
se je pričelo v petek zvečer s postavlja-
njem 20-metrskega mlaja in veselim 
druženjem ob zvokih mladih moravških 
harmonikašev. V soboto zvečer in v ne-
deljo dopoldan, po opravljenih mašah, 
se je ob zvokih harmonike, prazno-
vanje nadaljevalo s pogostitvijo vseh 

župljanov, v nedeljo pa tudi ob zvokih 
Pihalne godbe Moravče. Mogočni 
glasovi  moravških zvonov so vse dni 
praznovanja daleč naokrog naznanjali, 
da se v Moravčah dogaja nekaj vesele-
ga. V dneh župnikovega praznovanja je 
bilo tudi veliko priložnosti za pogovor 
s prijateljem, s sosedom ali naključnim 
znancem, saj nam  v vsakdanjem hitrem 
tempu življenja mnogokrat zmanjka 
časa tudi za to. Globoko v srcu nas 
greje misel in zavedanje, da smo Mo-
ravčani, kadar je potrebno, še pripra-
vljeni stopiti skupaj in narediti nekaj 
za drugega in da še vedno velja izrek 
naših prednikov, da z eno roko delo 
težko opravimo, z dvema gre mnogo 
lažje in bolje. V slogi in prijateljstvu 
je moč in uspeh, da znamo in zmore-
mo skupaj veliko in dobro narediti, se 
je pokazalo in držalo tudi ob samih 
pripravah ter tudi vse dni župnikovega 
praznovanja. Upam in želim, da bo 
še mnogo priložnosti, da bomo lahko 
delali složno ne glede na to ali bomo 
za opravljeno delo dobili plačilo ali 
pa samo dobro in pohvalno besedo, ki 
pa je velikokrat več vredna kot denar, 
saj dobra beseda dobro mesto najde 
in dober glas seže v deveto vas. Glas 
o praznovanju župnikovega rojstnega 
dne ni segel samo v deveto vas, temveč 
so ga valovi Radia Ognjišče ponesli 
prav v vse vasi in kraje širom po Slo-
veniji in tudi preko naših meja.
V dneh praznovanja in dneh po njem je 
gospod župnik prejel številna voščila in 
dobre želje za zdravje in predvsem za 
dobro in lepo počutje v Moravčah. To, 
da mu je med nami lepo, je že večkrat 
potrdil in da smo ga Moravčani »vze-
li« že čisto  za svojega« ve, saj tega s 
svojim veselim in nasmejanim obrazom 
preprosto ne more skriti. Naša in nje-
gova želja pa je, da bi nam bilo dano še 
dolgo živeti skupaj in skupaj v slogi in 
prijateljstvu graditi sedanjost in priho-
dnost moravške župnije in sooblikovati 
vsakdanji utrip v Moravčah.
Takšnih in podobnih praznovanj si 
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Od tu in tam

Jubilanti v občini Moravče
Svoj visoki življenjski jubilej osemdeset let so praznovali:

Avbelj Janez, Hrastnik Škof Zofija, Selo pri Moravčah Cerar Angela, Spodnji Tuštanj

Cerar Marija, Cesta heroja Vasje Ribič Ivana, Češnjice pri Moravčah

... in 
Klopčič Janez, Dole pod Sv, Trojico.

Ob praznovanju jih je s čestitkami 
obiskal župan. 
Iskrenim čestitkam se pridružujemo 
tudi iz uredništva.  

VR

v Moravčah  še želimo, še posebno, če bo vanje vtkano 
toliko solidarnosti, dobre volje in nesebične pomoči, kot 
jo je bilo tokrat.

Ivica Zupančič

Planinski pohod in srečanje rejniških družin pri 
lovski koči na Prvinah
V času prvomajskih počitnic, 30. aprila 2013 smo v Društvu 
rejnic in rejnikov Domžale  ob strokovni pomoči CSD Dom-
žale, organizirali planinski pohod in srečanje pri lovski koči 
na Prvinah. Zbralo se nas je blizu 120, starostna struktura 
udeležencev pa je bila zelo pestra, od najmlajših, ki še ne 
zmorejo trdnega koraka in so se pripeljali v vozičkih, do 
tistih v  resnih zrelih letih. Vreme nam je bilo naklonjeno, 
kar je druženje ob družabnih aktivnostih pod vodstvom 
animatorke-prostovoljke Metke Pestotnik, naredilo zares 
prijetno. Veliko je bilo spontanosti, smeha, veselja, in 
zdravega zadovoljstva, brez alkohola. To nas usmerja v 
nadaljevanje takšnega dela. 
Ob tej priliki se želimo zahvaliti Lovski družini Trojane Ož-
bolt, ki so nam brezplačno dovolili uporabo lovske koče in 
Občinam Lukovica, Moravče in Domžale, ki nam s sredstvi 
preko razpisov za delovanje društev v humanitarni dejav-
nosti, omogočajo materialno osnovo za kritje materialnih 
stroškov našega programa.

Marta Tomec 

29maj 2013



Oglasi

V SPOMIN
Devetega maja je minilo petnajsto leto odkar nas je 

zapustil naš dragi mož, oče, dedek in brat 

 JAKOB RAVNIKAR
z Limbarske gore

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate sveče 
ter se ga spominjate!

Vsi njegovi

Odšel si tja, od koder več vrnitve ni, 
Nam pa zapustil si lep spomin 
Na skupaj preživete srečne dni.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v  54. letu starosti sklenila 
naša draga žena, mami, hči, sestra, nečakinja, teta 

in snaha

 MARIJA ULČAKAR
rojena Ribič

iz Zaloga pri Moravčah 6a
Iskrena zahvala vsem sorodnikom, sosedom, sodelavkam in sodelavcem 
OŠ Jurija Vege, vrtca Moravče, ribiški družini Bistrica, strelskemu društvu 
Kremen, prijateljem in znancem, ki ste jo v tako velikem številu pospre-
mili k preranemu počitku, darovali cvetje, sveče, za svete maše ter ustno 
in pisno izrečene besede sožalja. Zahvala gospodu župniku Kancjanu za 
lepo opravljen pogrebni obred, gospodu župniku Šlibar Miru za obiske 
in tolažilne besede v času bolezni, zdravstvenemu osebju ZD Moravče 
in Domžale, patronažni službi, negovalni službi, gospe ravnateljici OŠ 
Moravče za poslovilni govor, pevcem za zapete pesmi, izvajalcu tišine, 

pogrebnemu zavodu Vrbančič za organizacijo pogreba.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat hvala za kakršno koli pomoč ob boleči 

izgubi naše Marije.
Vsi njeni

Tako tiho, skromno si živela,
takšno tudi si življenje imela,
zdaj rešena si vseh bolečin,
za tabo ostal bo lep,
a boleč spomin.

V SPOMIN
31. maja mineva deset let odkar nas je zapustila 

naša draga

 FRANCKA KOSMAČ
iz Drtije

Hvala vsem, ki se je spominjate, postojite ob njenem grobu
 in ji prižigate sveče.

Vsi njeni

V naša srca si se vpisala,
čas ne bo te več izbrisal
in čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.

“Vsako obdobje lahko prinese svoje 
težave – mi imamo nasvet za vse.”

 Tanja Martinjak Podgoršek, mag. farm., Lekarna Moravče

Dežurni lekarni od 1. 1. 2013  
do 31. 12. 2013: 
• Lekarna Kamnik  

sob, ned in praz 17.00 – 20.00
• Lekarna Domžale  

ned in praz 9.00 –12.00

V SPOMIN
30. maja je minilo leto dni odkar je odšla v večnost 

naša mama, stara mama in sestra 

 FRANJA DeRMOtA
po domače Jozelnova Francka 

iz Gore pri Pečah 23

Hvala vsem, ki se je spominjate, ji prižigate svečke 
in postojite ob njenem grobu.

Vsi njeni

Ljubila si zemljo, 
družino in dom,
zdaj v miru počivaš,
v nebesih je tvoj dom.
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.com
servis@nissan-krulc.com
zdravko@nissan-krulc.com

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 
popravila zavor, menjava olja, filtrov, 

akumulatorjev...)

priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NUDIMO VAM

031 631 715, info@gorosan.com

www.zvezdatv.si, www.polans.si

040 997 007

Internet

brezžično do naročnika, možnost telefonije

UGODNO! Od 18 €/mes.

90% v občinah Moravče,
Lukovica, Domžale, 
Kamnik, Trzin, 
Mengeš, Komendapokritost in Litija

s telefonom 20 €/mes.

Sedaj tudi z
LIMBARSKE GORE 

in SLIVNE
NOVO

Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica 7 - Tel: 123 456 7890
www.nissan-koncesionar.si 
Odprto: pon-pet: x.-x. ure, sob: x.-x. ure 

Kombinirana poraba goriva:  5,9—6,8 l/100 km. Emisije C02: 139—159 g/km.

Don't enlarge the this template.
The size of this template can be reduced.

iNote in iPad Mini ali iPod ali i…
ŽE OD 130 € / MESEC BREZ POLOGA

Ob nakupu vozila Note iz omejene serije iNote prejmete bon v vrednosti 350 EUR, ki ga lahko unovčite v trgovini iStyle, Ameriška 8, Ljubljana (Kristalna palača, BTC City, Ljubljana). Omejena serija iNote velja za omejeno število vozil na zalogi. Izračun je 
narejen na dan 24.4.2013 za Nissan Note SV3 Visia 1,4 16V z nekovinsko barvo. Maloprodajna cena, ki že vključuje popust in DDV, znaša 10.150 EUR. Informativni izračun za skupni znesek kredita v višini 10.319,43 EUR je narejen za dobo odplačila 96 
mesecev in upošteva spremenljivo obrestno mero 6-mesečni euribor (0,337%) +4,6% in polog v višini 0 EUR. EOM = 7,26% in se lahko spremeni, če se spremeni katerikoli element v izračunu. Skupni znesek, ki ga mora odplačati kreditojemalec, znaša 
13.296,13 EUR, od tega znašata zavarovalna premija 525,50 EUR in strošek odobritve kredita 257,99 EUR. Kreditojemalec vrne kredit v 96 mesečnih obrokih v višini 130,34 EUR. V mesečni obrok je vključeno tudi obvezno in osnovno kasko zavarovanje 
za prvo leto ter zavarovanje finančne vrzeli v primeru kraje ali popolne škode na vozilu. Več informacij o komercialni ponudbi najdete na: www.nissan.si. Slika je simbolna. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana.

Kombinirana poraba goriva: 5,9—6,8 l/100 km. Emisije C02: 139—159 g/km.

Don't enlarge the this template.
The size of this template can be reduced.

iNote  in iPad Mini ali iPod ali i…
ŽE OD  130 €  / MESEC BREZ POLOGA

Ob nakupu vozila Note iz omejene serije iNote prejmete bon v vrednosti 350 EUR, ki ga lahko unovčite v trgovini iStyle, Amerišk a 8, Ljubljana (Kristalna palača, BTC City, Ljubljana). Omejena serija iNote velja za omejeno število vozil na zalogi. Izračun je 
narejen na dan 24.4.2013 za Nissan Note SV3 Visia 1,4 16V z nekovinsko barvo. Maloprodajna cena, ki že vključuje popust in DDV, znaša 10.150 EUR. Informativni izračun za skupni znesek kredita v višini 10.319,43 EUR je narejen za dobo odplačila 96 
mesecev in upošteva spremenljivo obrestno mero 6-mesečni euribor (0,337%) +4,6% in polog v višini 0 EUR. EOM = 7,26% in se lahko spremeni, če se spremeni katerikoli element v izračunu. Skupni znesek, ki ga mora odplačati kreditojemalec, znaša 
13.296,13 EUR, od tega znašata zavarovalna premija 525,50 EUR in strošek odobritve kredita 257,99 EUR. Kreditojemalec vrne kredit v 96 mesečnih obrokih v višini 130,34 EUR. V mesečni obrok je vključeno tudi obvezno in osnovno kasko zavarovanje 
za prvo leto ter zavarovanje finančne vrzeli v primeru kraje ali popolne škode na vozilu. Več informacij o komercialni ponudbi najdete na: www.nissan.si. Slika je simbolna. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana.

KRULC D.O.O. 
Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel:01 7231 200, www.nissan-krulc.com, e-manil: nissan@nissan-krulc.com

31marec 2013



Oglasi

Oprijem z obèutkom.

R

Oprijem z obèutkom.

R

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10
1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Vsi, ki ste opravili vozniški izpit po 13.08.2010, Poskrbite, da opravite 
vadbo varne vožnje, ki je potrebna za podaljšanje veljavnosti vozni-
škega dovoljenja.  Za vso pomoč se lahko obrnete na našo šolo.

TEČAJI CPP:
 BREZPLAČNI TEČAJI: pričetek  ČETRTEK -  13.06. 2013 ob 18 uri  

in SREDA – 26.06. 2013 ob 18 uri
 TEČAJ ZA IZPIT ZA TRAKTROR, (210,00 eur) se prične: 

10. 06. 2013 ob 16 ur, 

Prijave: 031/209–501 ali avtosola.loncar@siol.net
oz. preko spletne strani www.avtosola-loncar.si

32 Novice iz Moravške doline


